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Spoštovani Velenjčanke in 
Velenjčani, 
pred vami je nova številka informatorja svetniške skupine 
Socialnih demokratov v Svetu Mestne občine Velenje, v katerem 
vam bomo predstavili sestavo in delovanje svetniške skupine 
Socialnih demokratov, projekte, ki jih podpiramo za razvoj 
Velenja, in načrte za prihodnost.

V decembrski izdaji informatorja svetniške skupine najdete 
intervjuja z županom Petrom Dermolom in častnim občanom 
dr. Francem Žerdinom ter pogled na razvoj Velenja s strani 
socialdemokratskih ministrov, dr. Aleksandra Jevška in Matjaža 
Hana, ter evropskega poslanca Matjaža Nemca. 

Leto 2022 je bilo v znamenju tako imenovanega supervolilnega 
leta, pri čemer gre izpostaviti rekordni uspeh Socialnih 
demokratov na lokalnih volitvah v Velenju. Med petimi kandidati 
za župana je Peter Dermol prejel največ vaših glasov, in sicer 
8.504, medtem ko je lista prejela 40,71 % glasov in tako v 
33-članskem Svetu Mestne občine Velenje zaseda 16 svetnic in 
svetnikov Socialnih demokratov.

Največja zahvala za takšen uspeh gre prav vam, spoštovani 
občanke in občani. V nas ste prepoznali zaupanja vredne osebe, 
ki vaše želje in potrebe iz lokalnega okolja udejanjajo. Spoznali 
ste, da našim besedam sledijo dejanja. To dokazuje tudi dejstvo, 
da volilne obljube postopno tudi realiziramo, kar lahko opazite 
sami, v tej številki Info občana pa tudi preverite v posebni rubriki 
»Koalicija z občani«.

Če je bilo leto 2022 v znamenju volitev, pa si bomo leto 2023 
zapomnili po solidarnosti in srčnosti, ki jo premore Velenje. 
Ujme niso prizanesle sosednjim občinam, zato smo Velenjčanke 
in Velenjčani ponovno dokazali, da smo srčno mesto s srčnimi 
ljudmi. Stopili smo skupaj in pomagali po svojih najboljših 
močeh, ne samo sosednjim občinam, temveč tudi najbližjemu 
sosedu ali sosedi. Ponosni smo, da so v Velenju doma solidarnost, 
prijateljstvo, sočutje in prostovoljstvo. S temi vrednotami bo 
spoprijemanje z izzivi prihodnosti veliko lažje.

  Aleksandra Vasiljević,  
vodja svetniške skupine  

Socialnih demokratov Velenje

Hvala za sodelovanje in zaupanje!
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20. novembra je minilo prvo leto vašega 
drugega županskega mandata. Kakšno 
je bilo leto 2023 za vas in Mestno 
občino Velenje?

Čas res hitro beži. Zadnje leto je minilo, 
kot bi mignil. V letu 2023 smo zaključili kar 
nekaj pomembnih projektov. Staro Velenje 
je bogatejše za nov stanovanjski objekt na 
Žarovi cesti. V objektu je dvanajst oskrbova-
nih stanovanj, ki so primerna za eno ali dve 
osebi. Zavedamo se, da je v naši lokalni sku-
pnosti zanimanje za oskrbovana stanovanja 
vse večje, zato tudi v prihodnje načrtujemo 
gradnjo še več takšnih stanovanj. Na Karde-
ljevem trgu smo uredili pločnik in kolesar-
sko stezo. Na ta način smo najbolj ranljivim 
skupinam v prometu, pešcem in kolesarjem, 
omogočili dodatno varnost. Prenovili smo 
vodovodno in kanalizacijsko omrežje s pri-
ključki ter sanirali toplovoda na Goriški 
cesti. Postavili smo tri podzemne zbiralni-
ce odpadkov, eno v Starem Velenju in dve v 
mestnem središču. Prenovili smo tudi otro-
ška igrišča; ena izmed novejših pridobitev 

je Gusarjevo igrišče na Prešernovi, kjer smo 
uredili podlago ter postavili nanj štiri igrala 
(večnamensko trojno igralo, dvojno gugal-
nico, gugalnico »vaga« ter vzmetno igralo). 
Uredili smo šestih ločenih parkirnih mest 
za vozila na električni pogon s tremi pol-
nilnicami za Upravo Mestne občine Velenje. 
Zaključujemo z izgradnjo novega, največje-
ga športnega objekta Urbani park, ki bo 
pomembno prispeval k razvoju športa v naši 
dolini. S četrto fazo nadgradnje smo v Eko-
nomsko-poslovni coni Stara vas zaključili 
gradbena dela za ureditev infrastrukture 
za dodatne 3 hektare zemljišč, ki sta v lasti 
2 farmacevtskih podjetij, Ergopharma in 
Vonpharma, ki že gradita novi proizvodni 
hali. Nadgradnja cone omogoča vzpostavitev 
naslednjih korakov za krepitev konkurenčno-
sti gospodarstva in pogojev za rast podjetij 
z visoko dodano vrednostjo. Pospešeno dela-
mo tudi na vzpostavitvi pogojev za izgradnjo 
novih stanovanjskih sosesk, ki so predvide-
ne na Gorici, za pošto ob Paki in v Stari vasi. 
Letos smo asfaltirali tudi kar nekaj odsekov 
občinskih cest, sofinancirali prenovo siste-
ma hlajenja in ogrevanja v Knjižnici Velenje...

Še bi lahko našteval, saj se je veliko posto-
rilo! Načrtovanih projektov, ki jih še želimo 
udejanjiti in zaradi katerih bo življenje v 
Velenju še prijetnejše, pa je še veliko.

 
Konec leta 2022 ste postali tudi 
državni svetnik. Povejte nam, kako se 
funkciji župana in državnega svetnika 
dopolnjujeta? Za kaj ste se zavzemali v 
dosedanjem poteku mandata?

V državni svet sem bil izvoljen kot pred-
stavnik celotne SAŠA regije. Funkcija ima 
kar precejšnjo dodano vrednost, saj so na 
vsakem koraku družbeni izzivi, do mene pri-
hajajo tudi pobude občanov, na katere včasih 
kot župan nimam vpliva. S svojo prisotnostjo, 
aktivnostjo znotraj državnega sveta lahko 
vsa taka vprašanja naslavljam na ustrezne 
državne organe in predlagam določene reši-
tve, ki so v korist vsem lokalnih skupnosti. Na 
nekem občinskem dogodku je bila, na primer, 
prisotna skupina ljudi s posebnimi potreba-
mi, ki so izrazili pobudo oz. pričakovanje, da 
bi znotraj lokalnih skupnosti poskušali zago-
toviti boljšo dostopnost do storitev glasbenih 

šol, torej, da bi se tudi skupine s posebnimi 
potrebami lahko enakovredno izobraževa-
le v glasbenih šolah. Da bi bilo to možno, bi 
bilo potrebno sistemsko sprejeti in vpeljati 
takšne izobraževalne programe v glasbene 
šole. Poleg tega sem recimo na eni prvih sej 
izpostavil plačevanje višjih stroškov pred-
šolske vzgoje – predvsem zaradi povečanja 
plač zaposlenih – iz občinskega proračuna, s 
čimer se srečujejo vse občine, ki imajo vrtce. 
Dal sem pobudo, da država ponovno razmi-
sli o tem, da bi del stroškov prevzela nase, 
ker je sprejela takšno odločitev. Podpora tej 
pobudi je bila enotna. Predstavniki lokal-
nih skupnosti smo torej usklajeni, znamo pa 
tudi poslušati drug drugega in dati podporo 
kakšni sistemski rešitvi, ki ne vpliva na vse 
regije, podobno pa seveda pričakujemo v 
nasprotni smeri, ko gre recimo za vprašanja 
SAŠA regije. Ker želim sprejemati odloči-
tve, ki bodo prinesle dostopnejše storitve za 
občanke in občane in čim boljše povezovanje 
znotraj regije, sem tudi član Delovne skupine 
za pripravo pokrajinske zakonodaje, ki deluje 
v okviru državnega sveta. 

Pred regionalizacijo in morebitno izvedbo 
bodočih pokrajin ščitim in zastopam interese 
naše regije.

 
Na začetku preteklega meseca ste 
sprejeli osnutek proračuna Mestne 
občine Velenje. Kako pa nam, gospod 
župan, kaže v prihodnje? 

Načrtovani proračun Mestne občine Vele-
nje za leto 2024 znaša 75.264.548 evrov in 
je za 27 % višji v primerjavi z oceno prora-
čuna za leto 2023. Več kot 40 % proračuna 
namenjamo investicijam, ob tem pa ne bomo 
pozabili na najbolj ranljive skupine in ohra-
njanje projektov, ki lajšajo stiske občanov in 
pomembno prispevajo k znižanju stroškov 
družinskega proračuna.

Gre za najvišji proračun občine, ki 
je še vedno razvojno in socialno 
naravnan in zagotovo predstavlja 
zgodovinski mejnik našega delova-
nja. Hkrati pa napoveduje nov razvoj 
mesta in veliko dela, aktivnosti 
občinske uprave.

Kot predsednik Združenja mestnih občin 
Slovenije sem aktivno sodeloval pri pogaja-
njih o povprečnini, ki bo v prihodnjih letih 
znašala 725 evrov. Občine bodo prejele še 
sredstva za kritje višjih stroškov dela. Zah-
teve in pričakovanja občin so bile glede na 
povečane odhodke zaradi inflacije veliko 
višje, tako da učinek dogovorov za proračun 
Mestne občine Velenje predstavlja sredstva v 
višini dodatnih 725 tisoč evrov.

 
Omenili ste, da bo proračun za 
naslednje leto razvojno in socialno 
uravnovešen in, da obsega vse tisto kar 
občani potrebujejo. Lahko izpostavite 
najpomembnejše projekte in aktivnosti, 
ki jih boste v bodoče želeli realizirati?

V Velenju smo začeli s pomembnimi 
postopki prestrukturiranja, za katere bomo 
namenili kar 13 milijonov evrov – več kot 5,4 
milijona evrov za preobrazbo daljinskega 
ogrevanja Šaleške doline, za revitalizacijo 
Stare elektrarne v Center prihodnosti 1,3 
milijona evrov, za Industrijsko-tehnološki 
park TecHub i4.0 skoraj 5 milijonov evrov 
ter za Poslovno cono Pesje – vzhod 500 tisoč 
evrov. Ogromno velikih in pomembnih pro-
jektov je pred nami. Proračun je izredno inve-
sticijsko naravnan, vendar bomo tudi v priho-
dnje omogočali projekte socialne košarice ter 
pomagali najbolj ranljivim skupinam.

PETROM PETROM 
DERMOLOMDERMOLOM

Pogovor Pogovor 
z županom  z županom  
Mestne občine VelenjeMestne občine Velenje
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Velenje je znano po tem, da zna 
poskrbeti za vse občane, tudi tiste, ki so 
pomoči potrebni. 

Tako je! Ob investicijsko naravnanem pro-
računu ne bomo pozabili na najbolj ranljive 
skupine in ohranjanje projektov, ki lajšajo 
stiske občanov in pomembno prispevajo k 
znižanju stroškov družinskega proračuna. 

Za projekte socialne košarice bomo 
namenili 1,7 milijona evrov. Tudi v 
prihodnje želimo našim občanom 
omogočati brezplačen mestni potni-
ški prevoz Lokalc, center ponovne 
uporabe, mestno blagajno, zavetišče 
za brezdomce, javno kuhinjo, projekt 
Viški hrane, pomoč ob rojstvu otroka, 
dnevne centre za posamezne skupi-
ne, brezplačno pravno svetovanje in 
toplotni dodatek.

 
Kaj pa za mlade?

Nismo pozabili niti na podporo mladim. 
Tudi v letu 2024 bomo subvencionirali komu-
nalni prispevek za mlade, stanovanjske kre-
dite mladim in najemnine stanovanj. Sofi-
nanciramo tudi delovanje mestnih četrti in 
krajevnih skupnosti ter drugih družbenih 
skupin na področju kulturnih, mladinskih, 
založniških, športnih, turističnih projektov, 
veteranske in častniške organizacije ter pro-
grame organizacij upokojencev.

 
Med ljudmi velikokrat slišimo pripombe 
glede daljinskega ogrevanja in cen 
toplotne energije. Kako odgovarjate 
nanje? Kako vidite vi preobrazbo 
daljinskega ogrevanja v prihodnje?

Zaradi sprememb, ki nas čakajo zaradi 
zaprtje premogovnika v prihodnjih letih in 
posledične nujne preobrazbe daljinskega 
ogrevanja ter zaradi vse višjih cen energen-
tov, v Mestni občini Velenje že nekaj časa 

izvajamo aktivnosti, s katerimi želimo občan-
ke in občane seznaniti z aktivnostmi, ki nas 
čakajo, in z ukrepi, ki bodo potrebni tako s 
strani lokalne skupnosti kot tudi občanov ter 
drugih deležnikov. Konec maja smo organizi-
rali generacijski forum na to temo, v začetku 

septembra smo v vsa gospodinjstva poslali 
letak z naslovom Skupaj do prihrankov toplo-
tne energije, pri velenjski pošti pa si lahko 
ogledate tudi razstavo na prostem na to temo. 

V prihodnosti nas čakajo velike spremem-
be zaradi preobrazbe daljinskega ogrevanja, 

kjer je naš glavni cilj, da na področju daljin-
skega ogrevanja preidemo na razpršene 
zelene vire energije, sistem optimiziramo 
ter zagotovimo stabilne in cenovno ugodne 
vire tudi v prihodnje. Po zaprtju Premogov-
nika Velenje se bo Šaleška dolina še vedno 
morala ogrevati, le da glavni energent ne bo 
več premog. Zato Komunalno podjetje Vele-
nje pod okriljem Centra za pravični prehod 
načrtuje oddajo vloge za črpanje sredstev iz 
evropskega Sklada za pravični prehod, kjer je 
preobrazba obstoječega sistema daljinskega 
ogrevanja opredeljena kot strateški projekt 
regije. 

Zavedamo se, da bomo morali 
s toplotno energijo ravnati bolj 
premišljeno. 

Energetske sanacije objektov so nujne, zato 
si prizadevamo za večjo dostopnost sredstev 
za sofinanciranje iz različnih skladov. Naj-
večji izziv, ki je pred nami, je doseči komuni-
kacijo in sodelovanje vseh – občanov, občine, 
države in Evropske unije.

 
Za preobrazbo daljinskega sistema bodo 
potrebna znatna finančna sredstva. 
Kako jih nameravate zagotoviti?

V tej finančni perspektivi bo sredstev pre-
malo, zato sem apeliral, da se vzpostavijo 
dodatni finančni mehanizmi za podporo tem 
projektom. Zaradi prehoda na obnovljive vire 
in posledično na nizkotemperaturni režim so 
nujne energetske sanacije objektov (javnih, 
zasebnih), zato želimo najprej spodbuditi 
občane, da pristopijo k energetskim sanaci-
jam svojih nepremičnin; apelirali smo na Vla-
do RS, da zagotovi poseben fond sredstev za 
energetske sanacije; pripravljamo program 
sanacij vseh zgradb v občini (javnih in zaseb-
nih); iščemo rešitve za financiranje priprave 
dokumentacij iz sredstev Evropske investi-
cijske banke; v naslednjih petih letih želimo 
zmanjšati izgube in porabo toplotne energije 
za vsaj 30 % in preiti na nizkotemperaturni 
režim; optimizirati sistem, ki bo zagotovil 
stabilen in cenovno ugoden vir tudi v priho-
dnje, saj bi do leta 2030 v celoti izstopili iz 
premoga in prešli na zelene vire energije.

Pod okriljem Razvojne agencije SAŠA 
deluje Center za pravični prehod (CPP), 
ki predstavlja podporno okolje vsem 
procesom za prestrukturiranje premo-
govne regije SAŠA. 

CPP koordinira aktivnosti različnih dele-
žnikov v SAŠA regiji, kot so mladi, nevladne 
organizacije, socialni partnerji, gospodarski 
subjekti, lokalne skupnosti itd., v zvezi z izva-
janjem Območnega načrta za pravični prehod 
SAŠA regije. Ena od pomembnejših aktivno-
sti je tudi informiranje občanov o preobrazbi 
sistema daljinskega ogrevanja.

Načrtovani proračun Mestne občine Velenje  
za leto 2024 znaša 75.264.548 evrov in je  

za 27 % višji od lanskega leta.

Brezplačen mestni potniški
prevoz Lokalc in brezplačna

izposoja koles Bicy

Center ponovne uporabe

Dnevni centri posamezne
skupine in brezplačno pravno

svetovanje

Sofinanciranje socialnih in
zdravstvenih

programov/projektov

Enkratne izredne pomoči Zavetišče za brezdomce in
javna kuhinja ter projekt  

viški hrane

Projekt »Velenje, starosti
prijazno mesto«

Odbor za pomoč  
občankam in občanom

Mestna blagajna (plačevanje 
položnic brez provizije)

Projekt »občina po meri
invalidov«

Denarna pomoč ob rojstvu
otroka in program  

OZ RK Velenje

835.000 € 42.000 € 5.000 € 30.000 € 157.000 €

17.300 € 60.000 € 100.000 € 379.000 €

20.000 € 20.000 €

SOCIALNA KOŠARICA
1,7 MIO EUR
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Država mora najti finančne mehanizme,  
preko katerih bo pomagala financirati  

sanacijo kulturne dediščine.

 
V želji po izboljšanju sistema zbiranja 
odpadkov in izgleda javnih površin 
ste se odločili za posodobitev zbiranja 
odpadkov in izgradnjo podzemnih 
zbiralnic. Kakšen je odziv uporabnikov? 
Ali v prihodnje načrtuje postavitev še 
kakšne podzemne zbiralnice?

V Velenju smo se pred časom odločili poso-
dobiti način zbiranja odpadkov. Obstoječi 
ekološki otoki marsikje ne zadoščajo aktual-
nim potrebam, zato uvajamo podzemne zbi-
ralnice, ki so uporabnikom prijaznejše in lep-
še za okolico. Prvo podzemno zbiralnico smo 

postavili v prenovljenem Starem Velenju, dve 
v mestnem središču – na Šaleški in Rudarski 
cesti. Odziv uporabnikov je zelo dober. Iz kra-
jevnih skupnostih in mestnih četrtih dobi-
vamo pobude in želje po vzpostavitvi novega 
sistema zbiranja odpadkov tudi v preostalih 
delih občine. Namen novega načina zbiranja 
odpadkov je odlaganje vseh ločenih odpadkov 
na eni lokaciji v zaprtih podzemnih zabojni-
kih, ki nudijo kakovostnejše bivanje in oko-
lju bolj prijazno ravnanje z odpadki. S tem 
se število motečih posod in ekoloških otokov 
bistveno zmanjša. V prihodnjih letih tako 
načrtujemo postavitev še več podzemnih zbi-
ralnic.

 
Velenje je tudi mesto kulture in ima 
bogato kulturno dediščino. Na temo 
kulture in njene prihodnosti ste 
organizirali generacijski forum. Kakšni 
so zaključki omenjenega generacijskega 
foruma?

 Kulturi v naši občini namenjamo poseben 
pomen. Tako mora ostati tudi v fazi prestruk-
turiranja, ki je pred nami. Gospodarstvo, ki je 
bilo v to področje v preteklosti zelo vpeto, se 
danes vse bolj umika in to ni prav. To mora-
mo preprečiti, saj nas kultura bogati in je za 
kakovost naših življenj zelo pomembna.

Na generacijskem forumu na temo 
kulture smo govorili o nujnosti 
decentralizacije na področju kulture v 
smislu, da ministrstvo podpre dolo-
čene programe in da mestne občine 
postanemo regijska središča kulture. 

Želimo si, da v bodoče največji festival za 
otroke v Sloveniji Pikin festival po 35 letih 
dobi vire financiranja tudi na državnem nivo-
ju. V bodoče si bomo prizadevali, da medna-
rodni Lirinkofest Velenje – literarni festival 
lirične umetnosti, ki vse od leta 2002 pote-
ka v Velenju, ne ostane prezrt v slovenskem 
prostoru, zato bomo na ministrstvo naslovili 
prošnjo, da tudi za to najdemo rešitev.

Tudi Muzej premogovništva Slovenije 
moramo v procesu prestrukturiranja ohra-
niti in poiskati mehanizem, s pomočjo kate-
rega bomo našli način za njegovo upravlja-
nje. Država mora najti finančne mehanizme, 
preko katerih bo pomagala financirati sana-
cijo kulturne dediščine tako gradov kot tudi 
zaščitenih večstanovanjskih stavb, saj ener-
getske sanacije tovrstnih stavb predstavljajo 
velik strošek za lastnike, je pa zaradi preo-
brazbe daljinskega ogrevanja njihova sanaci-
ja nujno potrebna.

Predstavnica ministrstva za kulturo 
Tjaša Pureber je na forumu pred-
stavila nekaj načrtovanih ukrepov 
Ministrstva za kulturo in obljubila, 
da bo ministrstvo seznanila z vsemi 
aktivnostmi, ki jih vodimo, ter izzivi, 
ki so pred nami, in bodo skušali vse 
to v prihodnje tudi upoštevati. Raču-
namo na to!

 
Letošnje leto so zaznamovala tudi 
neurja in poplave, ki so povzročila 
ogromno škode. Tudi Velenju in okolici 
ni bilo prizaneseno. 

Tudi v Velenju je nastala škoda, vendar na 
srečo precej manjša kot drugod po Sloveniji. 
Nekaj objektov je odkril veter, prav tako se je 
sprožilo nekaj plazov, poplavilo je območje ob 
Velenjskem jezeru, kjer so ravno takrat bivali 
obiskovalci festivala MetalDays, ki se je v tem 
času odvijal v naši občini. Veliko truda smo 
vložili, da smo obiskovalce prepeljali na var-
no in jim zagotovili vso potrebno pomoč.

Zaradi vseh dogodkov, ki so jih povzročila 
neurja in poplave v naši okolici, sem sodelav-
kam in sodelavcem predlagal, da organizira-
mo dobrodelni dogodek Velenje pomaga za 
družine, prizadete v ujmah. 

V sklopu dogodka smo zbrali 100.000 
evrov, ki jih je Humanitarni odbor, ki 
ga sestavljajo člani MZPM Velenje in 
predstavniki Mestne občine Velenje, 
razdelili med 219 prosilcev iz Velenja 
in 13 sosednjih občin iz Savinjske in 
Koroške regije. 
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Omenili ste Velenjsko plažo in 
MetalDays, festival metal glasbe, ki se 
je letos prvič odvijal v našem mestu. 
Velenje se je z razvojem Velenjske 
plaže in izgradnjo prireditvenega 
prostora Vista vedno bolj umešča med 
prepoznane turistične destinacije.

Res je. Mestna občina Velenje je leta 2013 
pričela z obnovo čolnarne in urejanjem plaže 
ob Velenjskem jezeru. Z izgradnjo prireditve-
nega prostora Vista domačinom in obiskoval-
cem ponuja čudovit ambient ob Velenjskem 
jezeru. Vsi domačini vemo, kako je prostor ob 
jezeru izgledal pred nekaj deset leti. Veseli 
smo, da nam je nekoč degradirano območje 
uspelo sanirati in da se lahko v času kopalne 
sezone na Velenjski plaži pohvalimo z več kot 
100 tisoč obiskovalci. V zadnjih desetih letih 
skupaj z različnimi deležniki tako soustvar-
jamo pametno, zeleno in prijazno mesto za 
naše prebivalce in obiskovalce, z napredno 
turistično ponudbo. 

Vizija razvoja turizma je, da bo 
Šaleška dolina postala najbolj prijazna 
destinacija za družine v Sloveniji, prav 
tako pa se veselimo tudi festivalskega 
dogajanja. 

Vizija razvoja turizma je, da bo Šaleška dolina  
postala najbolj prijazna destinacija  

za družine v Sloveniji.

Na Visti ob jezeru se v topih dneh odvijajo 
veliki in dobro obiskani koncerti. 

Letos je prvič potekal festival MetalDays, 
ki je, kljub prvotnim pomislekom vseh nas, 
ponudil odlično zabavo in drugo dimenzijo 
koncertnega dogajanja na Visti. 

 
Spoštovani župan, zaključimo ta 
pogovor z načrti za prihodnost. Kaj so 
strateški projekti, ki bodo zaznamovali 
prihodnje obdobje?

Vseskozi se bom trudil, da bomo v Velenju s 
ponosom zrli v preteklost, na naše opravljeno 
delo in dobre rezultate. Še raje pa zremo v 
prihodnost, ker so pred nami neverjetni izzi-
vi, zgodovinsko obdobje prestrukturiranja 
in veliki začrtani projekti: Stara elektrarna, 
Poslovna cona Pesje, izgradnja stanovanj, 
prenova Kardeljeve in Stantetove ulice, pre-
nova sistema daljinskega ogrevanja, trajno-
stna mobilnost, izgradnja mestne tržnice, 
prenova Kidričeve in Šaleške ceste, izgradnja 
povezav – tretje razvojne osi in železnice.

Veliko dela nas še čaka! 
Naša želja je, da bo Velenje 
mesto prihodnosti. Skupaj 
nam bo uspelo! }

Nadaljujemo skupaj!



www.sd-velenje.si     info@sd-velenje.si6

Svetniška skupina Socialnih demokratov v Svetu Mestne občine Velenje

Velenje je mesto, ki je raslo in zraslo  
na lignitu ter zaradi lignita. 

Dr. Žerdin, z zgoraj zapisanimi beseda-
mi so vas opisali v obrazložitvi za ime-
novanje za častnega občane Mestne 
občine Velenje. 
20. septembra ste tako na slavnostni 
seji občinskega sveta za izjemen pri-
spevek k razvoju Velenja in ohranjanju 
rudarske tradicije prejeli najvišje pri-
znanje občine, naziv častni občan Me-
stne občine Velenje.
Spoštovani tovariš, iskrene čestitke! 
Zaupajte nam, na kaj ste najprej po-
mislili, ko ste izvedeli, da ste vi preje-
mnik tega cenjenega priznanja in kaj 
vam to priznanje pomeni?

Najprej sem obsedel v tišini in se prepustil 
razmišljanju. Ko sem novico dojel, sem začel 
analizirati razloge, ki so predlagatelja pri-
peljali do odločitve za moje imenovanje za 
častnega občana in ob tem pomislil na števil-
ne izjemne sodelavce iz Premogovnika Vele-
nje, Mestne občine Velenje, zavodov s podro-
čja izobraževanja, športa, kulture, krajevnih 
skupnosti in še bi lahko našteval, s katerimi bi 
želel z največjim veseljem to izjemno prizna-
nje deliti. 

Vsekakor pa je bila svečana seja Sveta 
Mestna občine Velenje, na kateri mi je prizna-
nje bilo predano, veličastna in je nikoli ne bom 
pozabil. Iskreno sem hvaležen vsem, ki ste pri 
njeni pripravi in izvedbi sodelovali.

V Velenje ste prišli iz Prekmurja in si 
tukaj ustvarili dom ter družino. Veli-
kokrat radi izpostavite, da ste ponosen 
Velenjčan. V čem se Velenje po vašem 
mnenju razlikuje od ostalih mest?

Intervju  
s častnim občanom  
Mestne občine Velenje 

»Dr. Franca Žerdina prebivalci Velenja, pa tudi prebivalci drugih 
slovenskih krajev, najbolj poznajo kot dolgoletnega direktorja 
Premogovnika Velenje. V času direktorovanja na Premogovniku 
Velenje je skupaj z različni deležniki temeljito saniral okolje v 
Šaleški dolini. Upokojil se je leta 2003. Je avtor in soavtor več kot 
60 strokovnih in znanstvenih člankov s področja rudarstva. Bil je 
med ustanovitelji Fakultete za energetiko in Visoke šole za varstvo 
okolja Velenje. Čeprav je rojen v Prekmurju, vedno ponosno 
pove, da je danes njegov dom v Velenju. Veliko je prispeval, da je 
Velenje urejeno mesto, ki s ponosom ohranja rudarsko tradicijo, 
ter da je mesto, ki je zraslo v sozvočju z izkopavanjem premoga.«

Človek, ki je več desetletij v veliki 
meri zaznamoval in sooblikoval 
življenje v Velenju. 

Velenje je bilo leta 1966 in je ostalo do danes 
zame najlepše ter za življenje najbolj prija-
zno mesto, kar jih poznam. Tu sem obiskoval 
najboljšo šolo za moje kasnejše poklicno delo, 
tudi zaradi odlično organiziranega praktič-
nega pouka. Naučil sem se živeti in delati v 
kolektivu, že zgodaj sem spoznal, da me bodo 
sodelavci upoštevali, če jih bom spoštoval, jim 
zaupal, če jih bom znal poslušati in tudi sliša-
ti. 

Velenje je pred izjemno zahtevnim ob-
dobjem prestrukturiranja in na poti k 
zeleni preobrazbi. Kot strokovnjak s 
področja energetike, dolgoletni direk-
tor velenjskega premogovnika in vodja 
Odbora za pravičen prehod v okviru 
Območnega razvojnega sveta SAŠA 
Savinjsko-šaleška regija se zagotovo 
dobro zavedate vseh izzivov, ki so pred 
nami. Kako vi vidite prihodnost Vele-
nja?

Velenje je mesto, ki je raslo in zraslo na 
lignitu ter zaradi lignita. Ta naš lignit je v sko-
raj 150-letni zgodovini mestu in Šaleški doli-
ni omogočal razvoj, več tisoč delovnih mest v 
rudarstvu ter v mnogih drugih dejavnostih, 
daljinsko ogrevanje in posledično prijazno ter 
čisto življenjsko okolje. Spremlja nas sreča, da 
smo v Velenju imeli in imamo pogumne ljudi, 
ki so ponujene priložnosti znali in jih znajo 
zaznati ter jih tudi realizirati.

Povzročil je ta naš lignit tudi veliko gorja, 
številne smrtne žrtve, invalidnost mnogih 
ljudi, rušenje mnogih domačij, prisilne selitve 
več kot 1.500 ljudi, potopitev najboljših obde-
lovalnih zemljišč, infrastrukture in še bi lah-
ko našteval.

Prepričan sem, da se je zaradi vsega nave-
denega droben košček našega lignita vsadil 
v srce vsakega izmed nas tako globoko, da 
ga doživljamo kot sestavni del naše biti. In 
to je za mesto Velenje ter za celotno Šaleško 
dolino zelo pomembno. Posebej še zato, ker je 
vedno bliže dan, ko bomo premog prenehali 
kopati in bodo ostali le spomini. Pa vendar 
sem prepričan, da bomo o rudarjenju, o kna-
pih, njihovem načinu življenja, tovarištvu, 
znali in želeli pripovedovati tudi našim 
potomcem, da bodo tudi oni znali ohranja-
ti rudarsko tradicijo in ponos, da živimo v 
rudarskem mestu in se znamo pozdraviti 
tudi s pozdravom rudarjev.

Naš lignit nam tudi danes, kot že toliko-
krat doslej, ponuja nove priložnosti. Ponu-
ja nam premislek, kako Šaleško dolino po 
izstopu premoga prestrukturirati, da bodo 
naši potomci v njej hoteli živeti, ker bodo tu 
imeli prebivališče, dobre možnosti za kvali-
tetno zaposlitev, izobraževanje, zdravstve-
no oskrbo, možnosti za kulturno in športno 
udejstvovanje ter varno življenjsko okolje. 
Prepričan sem, da bomo izziv izstopa našega 
lignita iz njegove koristne rabe, kljub mno-
gim izzivom, zmogli izvesti pravično in v 
dobro vseh občanov. 

dr. FRANC dr. FRANC 
ŽERDINŽERDIN
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Delo v Premogovniku Velenje je zazna-
movalo vaše življenje. Pravite, da ste 
ponosen »knap« in imate »rudarsko 
dušo«. Kaj je tisto najlepše, kar vam je 
delo v premogovništvu dalo oz. kako je 
vplivalo na vas?

To vprašanje zahteva nekoliko daljši odgovor.
Imel sem privilegij, da sem v Premogovni-

ku Velenje opravljal veliko različnih opravil. 
Leta 1969 sem opravil izpit za rudarja kopača, 
kar mi je že kot dijaku omogočilo opravljanje 
del na odkopih ter na drugih jamskih delovi-
ščih, po končanem študiju sem bil nadzornik, 
poslovodja, vodja in tehnični vodja Jame Pes-
je, vodil sem študijski oddelek, nekaj let tudi 
razvojno področje premogovnika. Štiri leta 
sem bil tehnični direktor. Več kot 20 let sem 
bil član jamske reševalne čete. Od leta 1992 
sem bil predsednik uprave Premogovnika ter 
od leta 2006 predsednik uprave Skupine Pre-
mogovnik Velenje. Od leta 1983 do 2003 sem 
honorarno najprej predaval kot asistent in do 
leta 2006 kot docent na Fakulteti za montani-
stiko v Ljubljani, kar mi je omogočilo, da sem 
dobro poznal visoko izobražen kader, ki smo 
ga zaposlovali in poglabljal znanje na podro-
čju rudarstva. 

V Premogovniku smo bili kolektiv, v kate-
rem je bila pripadnost zaposlenih podjetju na 
zelo visokem nivoju. Imeli smo odlične med-
sebojne odnose, najboljši razvojno-tehnični 
oddelek, močno smo zmanjšali število nezgod 
pri delu, prav tako jamskih požarov ter drugih 
nevarnih pojavov, ki bi lahko ogrozili varnost 
zaposlenih. Ker smo se zavedali nevarnosti v 
zvezi z ekološko neprijaznim premogom, smo 
že v letu 1992 pričeli ustanavljati nova podje-
tja in vanje prezaposlovati ljudi. Življenjsko 
dobo premogovnika smo takrat načrtovali do 
leta 2028, v primeru izgradnje nadomestne 
enote za blok 4 v letu 2016, z močjo 250–300 
MW, smo načrtovali podaljšanje življenjske 
dobe do leta 2050. S sindikatom smo sodelo-
vali vzorno, nismo poznali groženj s stavkami, 
tudi o preobremenjenosti ni razmišljal nihče. 
Ne spominjam se, da bi na kogarkoli v podjetju 
moral dvigniti glas. In nenazadnje – odlično 
smo sodelovali z lokalno skupnostjo ter z mno-
gimi rudarskimi družbami v Jugoslaviji ter po 

svetu. Rudarska stroka nas je uvrščala v sve-
tovni vrh najsodobneje opremljenih in organi-
ziranih premogovnikov. 

Ni odveč povedati tudi, da smo bili sponzor 
najboljšemu atletskemu klubu v državi, NK 
Rudar se je redno uvrščal v zgornji del prvo-
ligaške lestvice, bil je tudi pokalni prvak. Med 
najboljše na svetu se je trikrat uvrstil tudi 
Pihalni orkester Premogovnika Velenje.

Vse od leta 2006 ste aktivni tudi v lo-
kalni politiki. Že peti mandat ste sve-
tnik Socialnih demokratov Velenje v 
Svetu Mestne občine Velenje, kjer s 
svojim bogatim znanjem sooblikuje-
te našo skupnost. Med letoma 2011 in 
2015 ste opravljali tudi funkcijo ne-
poklicnega podžupana Mestne občine 
Velenje. Vaše delo in doprinos v naši lo-
kalni skupnosti izjemno cenimo in smo 
nanj neizmerno ponosni! Kaj je po va-
šem mnenju glavna vrednota, ki bi jo 
moral imeti vsak politik oz. kaj bi mo-
rali biti osnovni standardi v politiki?

Ne maram politike, ki se zaradi uveljavlja-
nja svojih interesov poslužuje umazanih in 
nizkih udarcev ter na vsak način sili v name-

ščanje lastnih kadrov na pomembna delovna 
mesta. Takšen način političnega delovanja 
sem na lastni koži doživel nekajkrat. V borbi 
za politični prevzem Premogovnika Velenje 
me je vodstvo LDS na lokalnem in državnem 
nivoju v letih 1998–2002 neutemeljeno napa-
dalo, da v jamske rove, prikrito in brez dovo-
ljenj, omogočam odlaganje odpadnega emajla 
iz Gorenja in kasneje, v letih 2000 in 2001, da 
sem grobar velenjskih rudarjev, ker omogo-
čam v jami delo pri ljudem škodljivih koncen-
tracijah nevarnih plinov. Izmišljene obtožbe 
glede mojega delovanja na področjih, ki sem 
jim celotno poklicno življenje posvečal naj-
več pozornosti, so me močno prizadele in to 
je zagotovo bilo zame najtežje obdobje v moji 
poklicni karieri. V letu 2002 je stranki LDS 
manever za prevzem premogovnika uspel 
z nastavitvijo »svojega« direktorja. Bil sem 
premeščen v pisarno izven premogovnika, 
odklopili so me iz informacijskega sistema in 
me že po slabem letu predčasno upokojili. Moji 

obiski Premogovnika vse do leta 2007 niso bili 
zaželeni.

Veliko mi pomeni in ponosen sem, da sem 
bil v lanskem letu povabljen na častni skok čez 
kožo, ki je vsaj zame bil zelo lep in predvsem 
čustven dogodek.

Opišite vaše sodelovanje z županom 
Petrom Dermolom v treh stavkih.

Zaupava si in se brez velikega števila besed 
hitro sporazumeva. Spoštujem in cenim nje-
govo politično delovanje ter prizadevanje za 
dobrobit vseh občanov, je izjemen borec za 
pravičen prehod iz premogovništva, drži dano 
besedo. Je dober politik in še vedno človek, s 
katerim je privilegij sodelovati.

Pa preidimo še na malo bolj sprošče-
na vprašanja. Našteje dva pomembna 
dogodka/mejnika, ki sta zaznamovala 
vašo življenjsko pot.

Prvi pomemben mejnik je zagotovo bila 
odločitev, da se, brez vednosti mame, bratov 
in sester (oče mi je umrl leta 1965, ko sem bil 
star 16 let), prepišem iz Gradbene tehnične 
šole v Mariboru na Rudarsko tehnično šolo v 

Velenju. Socialne razme-
re, v katerih sem živel v 
Mariboru, so bile izjemno 
težke in mi še zdaleč niso 
omogočale pogojev za nor-
malno življenje in učenje. 
Pogoji za življenje mladega 
človeka, ki sem jih bil dele-
žen v Velenju, so bili v pri-
merjavi z Mariborom izje-
mno dobri ter s prejšnjimi 
popolnoma neprimerljivi.

Drugi pomemben mejnik 
se je zgodil po moji predča-
sni upokojitvi v letu 2003. 
Star sem bil 53 let in na 
višku znanja ter vsakovr-
stnih izkušenj. Odločil sem 
se za predavanja v visoko-
šolskih zavodih. Povabljen 
sem bil na Fakulteto za 

kemijo in kemijsko tehnologijo ter na Fakul-
teto za tehnično varnost v Ljubljani. Občasno 
sem predaval na Rudarski fakulteti v Zagrebu. 
Župan Srečko Meh me je že v letu 2003 pova-
bil k sodelovanju in vodenju številnih projek-
tov v lokalni skupnosti, začel sem z delom v 
strokovnih timih za ustanovitev Fakultete za 
energetiko in Visoke šole za varstvo okolja in 
še bi lahko našteval. 

Do današnjega dne se kljub upokojitvi še 
nisem počutil kot upokojenec. In to mi zelo 
veliko pomeni. Veliko časa namenjam tudi 
rekreaciji, najljubša mi je nordijska hoja po 
ugrezninskem območju premogovnika, kjer 
imam mir in idealne možnosti za razmišljanje, 
obujanje spominov, za nove ideje.

Kaj vas najbolj osrečuje v zasebnem 
življenju?

Imam velik privilegij, da mi je družina, moja 
najožja v Velenju in tudi širša v Prekmurju, 
vedno nudila pribežališče, v dobrem in pred-
vsem, ko sem bil v stiskah. Po mojih izkušnjah 
je to vrednota, brez katere ne bi zmogel pre-
magati številnih izzivov in ne bi mogel biti 
srečen. Danes nama s soprogo življenje boga-
tijo vnukinji Pika – Polona in Varya ter vnuki 
Luka, Marko in Manolis.

Povejte nam nekaj o vas – o Francu 
Žerdinu, kar do sedaj niste niti v 
enem intervjuju ...

V svoji rudarski praksi so me močno zazna-
movale številne hude rudarske nesreče, o 
čemer res nisem velikokrat govoril, sem pa 
nekatere komentiral na RTV Ljubljana. 

Jokal sem, ko sem se v Delavskem klubu ude-
leževal sprejemov dedka Mraza za mladoletne 
otroke naših smrtno ponesrečenih rudarjev 
in se obenem zavezal, da bom storil vse, kar je 
v moji moči, da dedku Mrazu v ta namen ne bo 
treba prihajati v delavski klub. V začetku 80. 
let prejšnjega stoletja je na sprejem z mamica-
mi prihajalo več kot 10 otrok, v sredini 90. let 
pa smo tovrstne obiske lahko ukinili. 

Od leta 1978 sem sodeloval v številnih reše-
valnih akcijah v primeru nesreč v takratnem 
Rudniku lignita Velenju ter v premogovnikih 
takratne Jugoslavije. 

Daleč najhujši nesreči sta se zgodili v Rudni-
ku Aleksinac v Srbiji ter v Rudniku Dobrnja-
-Banovići v Bosni. 

Rudnik črnega premoga Aleksinac sva z 
inženirjem Janežičem obiskala komaj dober 
mesec preden je 17. novembra 1989 zaradi 
varjenja v progi, po kateri je v jamo pritekal 
svež zrak, nastal požar, ki je terjal 90 smr-
tnih žrtev. V akciji iznašanja mrtvih rudarjev 
iz 700 m globokega rudnika, ki je trajala 25 
dni, je sodelovala tudi naša reševalna četa, 
sam sem sodeloval pri vodenju akcije. V času 
trajanja reševalne akcije smo pohodne poti v 
jami sanirali, vendar so pogoji za nadaljevanje 
odkopavanja premoga bili tako zahtevni in 
nevarni, da so rudnik kmalu po nesreči zaprli.

Še hujša nesreča se je 26. avgusta 1990 zgo-
dila v Rudniku Dobrnja-Mramor pri Tuzli, kjer 
je zaradi eksplozije metana in premogovega 
praha umrlo 180 rudarjev (celotna izmena). 
Tudi tu je v reševalni akciji sodelovala naša 
reševalna četa. Po več kot 30 dneh je bila 
najdena večina trupel rudarjev. Enega med 
zadnjimi sva z inženirjem Seličem pri ogle-
du posledic nesreče našla v jašku za odpadno 
vodo. 

Bil je organiziran skupinski pogreb. Krste 
umrlih rudarjev so ležale na največjem 
mestnem trgu v Tuzli, po celem mestu se je 
zaradi vročega ozračja širil močan vonj. Ob 
krstah, ki so jih vojaška vozila posamično 
odvažala na domove ponesrečencev, so stali 
otroci, veliko otrok, ki so ostali brez očeta. 
Tudi na tem pogrebu, trajal je več kot 5 ur, sem 
jokal skupaj z otroki. 

Od takrat naprej velikih mestnih trgov ne 
maram. }
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Svetniška skupina SD Velenje

kjer ohranjamo in negujemo vrednote naših staršev in 
kjer nas povezujejo pravi sosedski odnosi, solidarnost, 
prijateljstvo in spoštovanje.

 � Področje delovanja v Svetu MOV? 
V Svetu Mestne občine Velenje vodim Odbor za 
negospodarske javne službe, kjer obravnavamo 
problematiko najpomembnejših področij življenja 
naše lokalne skupnosti: izobraževanja, športa, kulture, 
zdravstva, socialnega varstva …

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Pestre športne in kulturne prireditve, izvrstni koncerti, 
razstave in drugi aktualni dogodki zapolnjujejo tudi moj 
prosti čas. 

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod? 
Velenje ponuja odlične priložnosti za kulturno 
udejstvovanje, rekreacijo in oddih in s svojo bogato 
kulturno dediščino navduši še tako zahtevnega 
obiskovalca.

Nik LEMEŽ
 � Iz katere KS prihajate? 

Prihajam iz KS Vinska Gora.
 � Področje delovanja v Svetu MOV? 

Področje športa.
 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 

Svoj prosti čas v Velenju najraje preživljam v domači 
krajevni skupnosti, kjer je ogromno možnosti za rekreacijo 
v naravi. 

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod? 
Ob obisku prijateljev pa čas z njimi najraje preživim v 
okolici Velenjskega jezera, kjer je prav tako veliko možnosti 
za športno udejstvovanje, večere pa preživljamo ob dobri 
hrani in pijači s čudovitim razgledom na jezero in Visto.

Anita LEMEŽ KLJAJIČ
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz primestnega okolja, in sicer iz 
Šmartinskih Cirkovc.

 � Področje delovanja v Svetu MOV? 
V okviru Sveta Mestne občine Velenje delujem v Statutar-
no-pravni komisiji in Komisiji za priznanja. V stranki SD 
sem med drugim vključena v delovanje Strokovnega sveta 
za socialna in zdravstvena vprašanja in Sveta SD za delo, 
družino, socialne zadeve in enake možnosti.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Svoj prosti čas v Velenju najraje preživljam na podeželju, 
kjer je moj dom. Rada se odpravim na sprehode na okoliške 
hribe, Vodemlo, Lubelo, Skalni vrh. Ko sem z družino ali s 
prijatelji v mestu, me pot večkrat popelje na Velenjski grad, 
ki ponuja bogat zgodovinski zaklad. 

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Družbo bližnjih rada povabim na Visto, ki ponuja čudovit 
ambient ob jezeru, koncerte, odlično kulinariko, zanimive 
kulture dogodke, športne aktivnosti, doživetja za najmlaj-
še.

Duško SUPIĆ
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz Mestne četrti Velenje - Desni 
breg.

 � Področje delovanja v Svetu MOV? 
V Svetu MOV pokrivam področje najra-
nljivejših skupin, to so invalidi. Tudi področje trajnostne 
mobilnosti in področje športa spremljam zelo intenzivno.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Prosti čas v Velenju najraje preživljam ob Velenjskem jeze-
ru in okoli športnih površin, to je mestni stadion, zunanja 
košarkarska in nogometna igrišča, Rdeča dvorana.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Prijatelje od drugod bi zagotovo peljal na Velenjsko jezero, 
kjer je ogromno možnosti za kvalitetno preživljanje proste-
ga časa. Prav tako bi jih popeljal po kolesarskih poteh okoli 
Velenja ter jim razkazal Velenjski grad. Obiskali bi tudi 
Muzej premogovništva Slovenije. 

Amadeja MARTINŠEK
 � Iz katere KS prihajate? 

Prihajam iz KS Konovo.
 � Področje delovanja v Svetu MOV? 

V okviru Sveta MOV delujem v Odboru za 
okolje in prostor ter v Odboru za gospo-
darstvo.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Današnji življenjski stil narekuje svoj tempo, zato se mi zdi 
zelo pomembno, da svoj prosti čas preživim čim bolj kako-
vostno. Če je le mogoče, se najraje odklopim od vsakdanjih 
obveznosti tako, da pobegnem v naravo. Prosti čas je zame 
čas »polnjenja baterij«, torej je počitek in hkrati tudi uži-
tek, da se lahko posvetim svojim hobijem. Moje preživljanje 
prostega časa tako ni povezano zgolj z gibanjem, ampak 
tudi s fotografiranjem, saj svoj navdih za slikanje iščem v 
lepoti narave. Največkrat me lahko srečate na poteh okoli 
naših jezer.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod? 
Zadnje čase svoje prijatelje z velikim veseljem odpeljem 
na našo Visto. Prostor na stičišču obale in jezerskih voda 
ponuja tako družabna, kulturna kot tudi druga prostoča-
sna doživetja. Hkrati pa lahko z družbo uživamo v čudovi-
tem ambientu parka ob Velenjskem jezeru.

Matjaž CESAR
 � Iz katere KS prihajate?

V Velenje sem se z družino priselil leta 
2006. Živimo ob prelepem Sočnem parku, 
kjer se odlično počutimo. Po potrebi se 
vključujem v delo Mestne četrti Velenje 
- Desni breg, kjer deluje dober kolektiv pod vodstvom zelo 
prizadevne predsednice. V naši mestni četrti je poleg 
množice individualnih in večstanovanjskih stavb kar 12 
pomembnih institucij (otroški vrtec, 3 osnovne šole, glas-
bena šola, ŠCV, center za vzgojo, izobraževanje in usposa-
bljanje, varstveno-delovni center, dom starejših občanov, 
zdravstveni dom, 2 lekarni). 

 � Področje delovanja v Svetu MOV?
V mandatu 2022–2026 sem dejaven v svetniški skupini 

Aleksandra 
VASILJEVIĆ

 � Iz katere KS prihajate? 
Trenutno živim v KS Konovo, pred nekaj 
leti sem pa živela v KS Šalek.

 � Področje delovanja v Svetu MOV? 
Kot poklicna podžupanja Mestne občine Velenje pokrivam 
področje družbenih dejavnosti (šport, kultura, zdravstvo, 
izobraževanje, socialno varstvo).

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Vsako prosto uro namenim moji družini in prijateljem, s 
katerimi se odpravimo na pohod na Koželj ali pa na kakšen 
drug bližnji hrib. 

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod? 
Svojim prijateljem iz tujine ali pa iz drugih mest iz 
Slovenije vedno pripravim posebno turo po Velenju: najprej 
gremo do Velenjskega gradu, po 233 stopnicah, od koder 
se vidi celo mesto, nato obiščemo Velenjsko plažo in Visto, 
pa Muzej premogovništva Slovenije, za zaključek pa še 
sprehod skozi Sončni park in po promenadi na kavico (in 
sladoled) v središču mesta.

dr. Franc ŽERDIN 
 � Iz katere KS prihajate? 

Stanujem v Mestni četrti Velenje - Desni 
breg, v pretežno rudarski soseski, katere 
izgradnjo je omogočil Premogovnik 
Velenje. Stanovanje sem odkupil leta 1994 pod pogoji, ki jih 
je omogočil t. i. Jazbinškov zakon.

 � Področje delovanja v Svetu MOV? 
V Svetu Mestne občine Velenje sem od leta 2006. 
Zanima me več področij, prioritetna so energetika in 
premogovništvo, visoko šolstvo ter vse, kar je povezano s 
prestrukturiranjem SAŠA regije.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Prosti čas najraje preživljam ob naših treh jezerih ter na 
premogovniških ugrezninah, ki jih temeljito prehodim po 
dolgem in počez vsaj dvakrat tedensko. Rad hodim sam ali 
z vnuki, ki jih zgodovina, povezana s premogovnikom in 
mestom Velenje močno zanima.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod? 
V Velenje prihajajo, največkrat z avtobusom, mnogi 
obiskovalci iz Prekmurja ter mariborskega okoliša. Peljem 
jih v Muzej premogovništva Slovenije, na Velenjski grad, 
v center mesta in na Visto, kjer jim predstavim zgodovino 
premogovništva in Velenja. Veliko jih želi obiskati še 
Graško goro, kmetijo Žlebnik, Topolšico in Šoštanj.

Irena POLJANŠEK 
SIVKA

 � Iz katere KS prihajate? 
Živim v KS Stara vas, v prijetni soseski, 

Svetniško skupino Socialnih demokratov Velenje v Svetu Mestne občine Velenje trenutno 
zastopa 16 svetnic in svetnikov, ki so na lokalnih volitvah novembra 2022 bili izvoljeni po 
kriteriju volilnega rezultata stranke SD Velenje.

Z vsakim od njih smo opravili krajši intervju in jim zastavili vprašanja, skozi katera jih boste 
bolje spoznali.

se predstavi
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Socialnih demokratov v Svetu Mestne občine Velenje, kjer 
delujem v dveh stalnih delovnih telesih. To sta Odbor za 
področje gospodarskih javnih služb in Svet za varstvo 
uporabnikov javnih dobrin. Aktiven sem tudi v Komisiji 
za pripravo Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi 
nesrečami v Mestni občini Velenje. 

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
Svoj prosti čas namenjam družini. Vsekakor k prostemu 

času spadajo sprehodi v Sončnem parku, okoli jezera, Viste 
in čolnarne, ter na Velenjski grad. Svoj prosti čas name-
njam tudi delovanju v Karate klubu Velenje, sem član IO 
Športne zveze Velenje, IO Karate zveze Slovenije in kot pro-
stovoljec delujem pri zbiranju donirane hrane v trgovinah.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Znanca, prijatelja ali poslovnega partnerja bi z velikim 

veseljem povabil na več destinacij, in sicer na Visto, v Staro 
Velenje, v Hotel Paka, v Vilo Bianco, v Vilo Herberstein in 
na Velenjski grad. Velikokrat z družino povabimo na obisk 
prijatelje iz vseh koncev Slovenije. V Velenju in okolici je 
veliko dobrih in urejenih kotičkov, da smo včasih v dilemi, 
kateri je boljši. Povabimo jih tudi na kulturne prireditve in 
športne dogodke. V veliko pomoč so nam obvestila Mestne 
občine Velenje, Festivala Velenje, Zavoda za turizem 
Šaleške doline, Športne zveze Velenje, Mladinskega centra 
Velenje, Zveze prijateljev mladine Velenje, VTV studia, 
radijskih postaj Radio Velenje in Moj radio ter nenazadnje 
množice aktivnih društev.

Saška KOVŠE
 � Iz katere KS prihajate?

Živim v Mestni četrti Velenje - Levi breg 
vzhod.

 � Področje delovanja v Svetu MOV?
Pokrivam področje kulture.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
Na sprehodu do Velenjskega gradu se sprostim, zbistrim 
misli in naredim nekaj za svoje zdravje. Če je čas, pa si ogle-
dam tudi kakšno zanimivo razstavo.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Velenjsko jezero je poleti zelo sproščujoče. Tam lahko naj-
deš tako miren kot tudi zabave poln prostor.

Dražan MRKONJIČ
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz Krajevne skupnosti Gorica.
 � Področje delovanja v Svetu MOV?

V mestnem svetu delujem kot svetnik 
in sem član Odbora za gospodarstvo ter 
Odbora za varstvo uporabnikov javnih dobrin.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
Prosti čas najraje preživljam v svoji krajevni skupnosti. 
Z družino in prijatelji zelo radi kolesarimo in načrtujemo 
pohode po našem mestu ter bližnji okolici. Šport me

spremlja povsod in vsakodnevno, saj sem športno zelo akti-
ven na različnih športnih področjih.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Naše mesto ponuja veliko lepih znamenitosti. Kadar imam 
obisk prijateljev od drugod, jih z veseljem peljem na Velenj-
sko plažo, Visto, Velenjski grad.

Mersad DERVIŠEVIĆ
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz Krajevne skupnosti Stara vas.
 � Področje delovanja v Svetu MOV?

Sem član Odbora za okolje in prostor in 
član Odbora za varstvo uporabnikov jav-
nih dobrin.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
Velenje je mesto, ki ponuja veliko dobrih in urejenih kotič-
kov za preživljanje prostega časa. Prosti čas najraje preži-
vljam v naravi, ob Velenjskem jezeru in med ljudmi v centru 
mesta.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Vsekakor bi prijatelje povabil na ogled več turističnih desti-
nacij, ki jih ponuja naše mesto: ogled Velenjskega gradu, 
Muzej premogovništva Slovenije, skupaj bi si ogledali tudi 
Visto in Velenjsko jezero. Neizogibno je tudi središče mesta, 
ki je vedno lepo urejeno. 

Bojan VOH
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz Krajevne skupnosti Šmartno.
 � Področje delovanja v Svetu MOV?

Delujem v dveh komisijah. Sem predsednik 
Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
in član Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imeno-
vanja pri Svetu MO Velenje.

 �  Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas? 
V Velenju me največkrat lahko najdete v bližini Škalske-
ga ali Velenjskega jezera, otroškega igrišča (sem ponosen 
dedek dvema vnukinjama – Hani in Brini), veliko časa pa 
preživim tudi na sedežu Združenja borcev za vrednote NOB 
Velenje na Kopališki 3.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Svoje goste bi v Velenju popeljal po mestih, ki so zaznamova-
la mesto Velenje v njegovi ne tako dolgi zgodovini. Predstavil 
bi jim Velenjski grad z izredno bogatimi zbirkami, Šaleški 
grad z razgledom na mesto Velenje, Galerijo Velenje, Muzej 
premogovništva Slovenije, Spominski center 91 ter Park 
osamosvojitve in spominska obeležja, posvečena dogajanju 
v Šaleški dolini med drugo svetovno vojno (spomenik Josipu 
Brozu – Titu, Partizansko bolnico Izak v Škalskih Cirkovcah, 
Brunarico na Graški gori – gori jurišev in Spominsko sobo v 
Topolšici, kjer je bila podpisana kapitulacija fašističnih sil 
za JV Evropo). Obiskali pa bi še kakšno kulturno prireditev, 
ki jih v naši občini ne manjka. Popeljal bi jih tudi na Visto in 
Velenjsko plažo.

Tjaša ODERLAP 
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz Krajevne skupnosti Plešivec.
 � Področje delovanja v Svetu MOV?

V Svetu MOV sem od leta 2018. V tem man-
datu sem članica Komisije za mladinska 
vprašanja in članica Odbora za okolje in prostor. 

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
Prosti čas najraje preživljam v domači krajevni skupnosti, 
kjer vedno srečam veliko srčnih in meni ljubih ljudi, s kate-
rimi res rada preživljam prosti čas. 

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Prijatelja od drugod bi z veseljem peljala na katerega izmed 
okoliških hribov (Lubela, Vodemla), nato pa bi se najver-
jetneje odpravili na kosilo v katero izmed domačih resta-
vracij. Popoldansko druženje pa bi zagotovo zaključili na 
Velenjski plaži. 

Jože OGRAJENŠEK
 � Iz katere KS prihajate?

Krajevne skupnosti Vinska Gora.
 � Področje delovanja v Svetu MOV?

To je moj prvi mandat v Svetu Mestne obči-
ne Velenje. Sem predsednik Sveta za varstvo uporabnikov 
javnih dobrin.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
Sem upokojenec, in kot upokojenci radi rečemo, proste-
ga časa skorajda nimam. V Velenju se najraje udeležujem 
raznih dogodkov. Še najraje dogodkov v moji domači krajev-
ni skupnosti Vinska Gora, kjer sem tudi vrsto let bil pred-
sednik.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Prijatelje iz drugih krajev Slovenije in tujine najraje odpe-
ljem na Visto, Velenjsko plažo, Muzej premogovništva in v 
Smučarsko-skakalni center Velenje. V moji domači Vinski 
Gori pa jih odpeljem na znamenitosti podeželja, ki jih tam 
ne manjka.

Janja REDNJAK
 � Iz katere KS prihajate?

Prihajam iz Krajevne skupnosti Vinska 
Gora. 

 � Področje delovanja v Svetu MOV?
Z vso odgovornostjo do občank in obča-
nov, ki ste me s svojimi glasovi podprli, sem bila izvoljena 
v mestni svet, kjer opravljam vestno in odgovorno delo 
mestne svetnice. V mestnem svetu delujem na področju 
socialne varnosti. 

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
Svoj prosti čas najraje preživljam ob Velenjskem jezeru. 
Naše jezero z Velenjsko plažo je odlična lokacija za osveži-
tev, sprostitev in ponuja veliko možnosti za rekreacijo.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Na Velenjsko jezero. Po jezeru se lahko zapeljemo s pletrco 
ali električno ladjico, v Zoo station si izposodimo SUP ali 
surf. Igramo lahko tenis, odbojko na mivki, nogomet, mini 
golf in tudi golf. Svoje prijatelje, ki prihajajo iz drugih krajev 
in tujine, rada peljem na jezero, Velenjski grad, v knjižnico, 
na Grilovo domačijo in na Visto.

Andreja KREJAN
 � Iz katere KS prihajate?

Sem Velenjčanka od rojstva, živim pa že 
tretje leto v prelepem okolju in med prija-
znimi ljudmi v Krajevni skupnosti Konovo.

 � Področje delovanja v Svetu MOV?
 V Svetu MOV aktivno sodelujem v Odboru za področje nego-
spodarskih javnih služb, kjer sprejemamo pobude, mnenja 
in predloge za pospeševanje razvoja in dejavnosti v MOV.

 � Kje v Velenju najraje preživljate prosti čas?
V Velenju imamo veliko destinacij, kjer lahko preživljam 
prosti čas. Velikokrat se povzpnem na Vodemlo, rada pa 
se tudi sprehajam okoli jezera. Pozimi na Visti s tekaškimi 
smučmi nabiram kondicijo.

 � Kam v Velenju bi peljali prijatelja od drugod?
Mojim prijateljem izven Velenja z veseljem pokažem naš 
Velenjski grad, prelepo promenado v samem centru, galeri-
jo z zanimivimi stalnimi razstavami, jezero z atraktivno in 
naravno plažo in Visto, ki je zaživela v polni luči. Zelo radi 
si ogledajo naš muzej premogovništva. Zaživel je tudi Stari 
trg, kjer so številne prireditve na prostem. Pa še bi se našlo 
veliko destinacij v našem lepem mestu.}

Nadaljujemo skupaj!
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Evropska 
kohezijska 
sredstva za izzive 
prihodnosti 

Evropska kohezijska politika je glavna 
naložbena politika Evropske unije. Z njeno 
pomočjo smo v Sloveniji že uresničili številne 
projekte, ki so bistveno prispevali k hitrej-
šemu razvoju naše države in večji kvaliteti 
življenja ljudi. V obdobju hitrih sprememb, ki 
jih narekujeta zeleni in digitalni prehod, so 
za Slovenijo ključnega pomena ukrepi v sme-
ri večje odpornosti gospodarstva in družbe, 
izkoriščanja novih priložnosti ter pospešitve 
prehoda v visoko produktivno, nizkoogljično 
in krožno gospodarstvo, s končnim ciljem 
kakovostnega življenja za vse. 

»Temu je namenjenih približno 3,2 mili-
jarde evrov evropskih kohezijskih sredstev 
programskega obdobja 2021-2027, ki smo ga v 
Sloveniji začeli izvajati letos. V tem program-
skem obdobju so Sloveniji na voljo tudi sred-
stva novega Sklada za pravični prehod, ki so 
namenjena podpori Zasavju in Savinjsko-šale-
ški regiji zaradi opuščanja rabe premoga,« 
pojasnjuje minister za kohezijo in regionalni 
razvoj dr. Aleksander Jevšek.

Evropska kohezijska politika sledi prepro-
stemu, a ne tako enostavno dosegljivemu 
cilju – doseči skladen razvoj, ki zmanjšuje in 
odpravlja razvojne razlike med državami in 
regijami. Slovenija je razdeljena na dve kohe-
zijski regiji, to sta Vzhodna Slovenija in Zaho-
dna Slovenija. Kohezijska regija Vzhodna Slo-
venija teritorialno povezuje osem razvojnih 
regij: Pomursko, Podravsko, Koroško, Savinj-
sko, Zasavsko, Posavsko, Jugovzhodno in Pri-
morsko-notranjsko regijo. Kohezijska regija 
Zahodna Slovenija pa združuje štiri sloven-
ske razvojne regije: Goriško, Gorenjsko, Osre-
dnjeslovensko in Obalno-kraško. 

Od 212 občin v Sloveniji jih 
v kohezijsko regijo Vzhodna 
Slovenija sodi 148, v regijo 
Zahodna Slovenija pa 64.

Kohezijska regija Zahodna Slovenija se 
uvršča med razvite regije, Kohezijska regija 
Vzhodna Slovenija pa med manj razvite regi-
je. To pomeni različno stopnjo sofinanciranja 
Evropske unije. Za Vzhodno Slovenijo velja 
85-odstotni delež financiranja, medtem ko v 
Zahodni Sloveniji ta delež znaša 40 odstot-
kov. A tudi v zahodni kohezijski regiji imamo 
nerazvita območja. Minister za kohezijo in 

regionalni razvoj dr. Aleksander Jevšek odgo-
varja:

 »Za projekte v Zahodni Sloveniji, pri kate-
rih bodo upravičenci iz javnega sektorja, bo 
država iz proračuna zagotovila enak delež 
sredstev, kot je delež sofinanciranja iz evrop-
skih sredstev, torej 40 odstotkov. To pomeni, 
da bodo denimo občine morale zagotoviti le 20 
odstotkov lastnih sredstev, in ne 60 odstot-
kov.« 

Pomembna novost je Sklad za 
pravični prehod

Pomembna novost programskega obdobja 
2021-2027 je nov Sklad za pravični prehod, ki 
je namenjen regijam in ljudem, da se spopade-
jo s socialnimi, zaposlitvenimi, gospodarski-
mi in okoljskimi vplivi prehoda na energetske 
in podnebne cilje Evropske unije do leta 2030 
ter na podnebno nevtralno gospodarstvo EU 
do leta 2050 na podlagi Pariškega sporazu-
ma. V Sloveniji sta dve premogovni regiji, ki 
sta upravičeni območji pravičnega prehoda 
(Zasavje in Savinjsko-šaleška regija). Regiji 
sta na različnih stopnjah prehoda, zato bo 
strategija vlaganj za vsako od njiju drugačna. 
Konkretni ukrepi za obe premogovni regiji so 
podrobneje opredeljeni v Območnem načr-
tu za pravični prehod Zasavske regije in v 
Območnem načrtu za pravični prehod Savinj-
sko-šaleške regije. 

V Zasavju, kjer rudnik ne deluje več, so 
ključne naložbe v izvajanje ciljno usmerje-
nih ukrepov za zmanjšanje trenutne vrzeli 
na trgu dela, krepitev in nadgradnjo kapaci-
tet za raziskave, razvoj in inovacije (RRI) v 
regiji na področjih pametne specializacije, 
bolj kakovosten družbeno ekonomski razvoj v 
regiji, dvig kompetenc, diverzifikacijo gospo-
darstva in dvig dodane vrednosti na zapo-
slenega, ki bodo ustvarila nove zaposlitvene 
priložnosti v MSP in velikih podjetjih. 

V regiji SAŠA pa so predvideni ukrepi 
usmerjeni v diverzifikacijo dejavnosti ener-
getskih podjetij, krepitev in nadgradnjo RRI 
kapacitet na področjih zelenega prehoda in 

pametne specializacije, v bolj učinkovito in 
uspešno zapolnjevanje prostih delovnih mest 
v panogah in sektorjih, kjer se že zdaj soočajo 
s pomanjkanjem delovne sile ter v krepitev 
kompetenc za različne ciljne skupine. Ukre-
pi za podporo gospodarski dejavnosti bodo 
usmerjeni predvsem v smer dvigovanja doda-
ne vrednosti v obstoječih podjetjih in v razvoj 
novih propulzivnih podjetij. Med ključnimi 
izzivi v regiji je tudi zagotavljanje alternativ-
nega vira toplote za sistem daljinskega ogre-
vanja. 

Že letos več razpisov za 
sredstva Sklada za pravični 
prehod

Ministrstvo za kohezijo in regionalni 
razvoj je julija letos objavilo prvi javni razpis 
za sofinanciranje projektov izgradnje eko-
nomsko-poslovne infrastrukture v Zasavski 
premogovni regiji v okviru Sklada za pravič-
ni prehod. 

»Predvidoma oktobra bomo objavili javni 
razpis za sofinanciranje projektov izgradnje 
ekonomsko-poslovne infrastrukture (podje-
tniških inkubatorjev) v Zasavski in Savinj-
sko-šaleški premogovni regiji. Skupna višina 
razpisanih sredstev je dobrih 34 milijonov 
evrov. Poleg našega ministrstva pa so razpise 
napovedala tudi druga ministrstva,« poudar-
ja minister Jevšek. 

Tako lahko do konca leta v obeh premo-
govnih regijah pričakujemo še javni razpis 
za podporo produktivnim naložbam (velika 
ter MSP) v skupni vrednosti 68,7 milijona 
evrov in javni razpis za podporo RRI aktivno-
stim podjetij v skupni vrednosti 14 milijonov 
evrov. Predviden je tudi razpis za sofinan-
ciranje operacij ekonomsko-poslovne infra-
strukture, in sicer Poslovne cone na območju 
Savinjsko-šaleške premogovne regije v vre-
dnosti cca 10,6 milijona evrov. 

Do konca leta naj bi Ministrstvo za kohezi-
jo in regionalni razvoj izdalo tudi odločitev 

o podpori za dva programa, ki ju sicer izvaja 
Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve 
in enake možnosti. Gre za programa »Vseži-
vljenjska karierna orientacija in usposablja-
nje brezposelnih ter iskalcev zaposlitve«, za 
katera bo namenjenih približno 1,8 milijona 
evrov za vsako premogovno regijo. 

Del kohezijskih sredstev tudi 
za odpravo posledic letošnjih 
poplav

Ministrstvo za kohezijo in regionalni 
razvoj je takoj po katastrofalnih poplavah 
avgusta letos začelo izvajati ukrepe, za kate-
re je pristojno. Po besedah ministra Jevška 
je glavni cilj vlade, da prebivalcem, ki jim je 
ujma trajno poškodovala domove, omogoči 
varno in trajno namestitev, obnovo poškodo-
vanih objektov in narave pa izpelje čim bolj 
učinkovito, trajnostno in kakovostno. 

»Naloga našega ministrstva je, da skupaj z 
vsemi resorji pripravi vlogo za nepovratna 
sredstva Solidarnostnega sklada EU, iz kate-
rega lahko Slovenija pričakuje 400 milijonov 
evrov pomoči. Rok za oddajo vloge Evropski 
komisiji je bil 27. oktober 2023. Pripravili smo 
že spremembo kohezijskega programa 2014-
2020, ki se zaključi z letošnjim letom. Tako 
smo zagotovili razpoložljiva evropska kohezij-
ska sredstva za interventne ukrepe. 50 milijo-
nov evrov presežnih pravic porabe gre v Sklad 
za obnovo Slovenije, 20,5 milijona evropskih 
sredstev pa je namenjenih izvajanju interven-
tnih ukrepov,« je dejal minister Jevšek. 

Po besedah ministra bodo do konca leto-
šnjega leta pripravili tudi predlog spremem-
be kohezijskega programa 2021-2027. Te 
bodo usmerjene v srednjeročne in dolgoročne 
ukrepe, ki bodo povečali odpornost na pod-
nebne spremembe in v povezavi s tem tudi na 
morebitne naravne nesreče. Sredstva Sklada 
za pravični prehod pa bodo ostala v sedanjih 
okvirih.}

        VELENJE?
dr. Aleksander JEVŠEK

Pogled ministra za kohezijo in regionalni razvoj  
na VelenjeZakaj
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Igra mora biti naša! 
Spoštovane Velenjčanke, 
spoštovani Velenjčani!

Veseli me, da lahko tudi sam zapišem nekaj 
besed o ključnih razvojnih vidikih na podro-
čju gospodarstva, turizma in športa, vam, ki 
živite v mestu, ki mi je še posebej ljubo. 

Ko sem lani s svojo socialdemokratsko eki-
po prevzel vodenje tega resorja, smo nemudo-
ma zavihali rokave. Okrepili smo gospodar-
sko diplomacijo in dialog z gospodarstvom, 
sindikati in civilno družbo. Pripravili smo 
zakonodajo, ki med drugim dodatno varuje 
potrošnike, krepi rokodelstvo, zagotavlja Slo-
veniji letalske povezave in popravlja krivice 
športnikom. Podprli smo slovensko vesolj-
sko industrijo ter izvedli razpise s področja 
javne športne in turistične infrastrukture. 
Posebno težo smo dali obnovi visokogorskih 
centrov, dvigu dodane vrednosti v turizmu 
ter izkazali posebno podporo podjetništvu in 
gospodarstvu. 

Urbani park ter Trajnostni in dostopni 
turizem ob Velenjskem jezeru sta dva odlična 
projekta, s katerima je bila na naših razpisih 
uspešna tudi Mestna občina Velenje. Verja-
mem, da bosta oba projekta Velenjčankam in 
Velenjčanom izboljšala kakovost življenja ter 
hkrati privabila nove goste. Pomembno je, da 
omogočata dostopne športne aktivnosti za 
prav vse ljudi in sta trajnostno naravnana, 
saj danes, v času podnebnih sprememb in 
vseh izzivov, ki smo jim priča v zadnjem času, 
nič več ni samoumevno. 

Ukrajinska vojna, energetska kriza in 
nenazadnje največje poplave v zgodovini 
naše države so močno zaznamovale življenja 
ljudi in delovanje gospodarstva. Naša ekipa 
je takoj reagirala in se spopadla z jasnima 

ciljema: ne samo ohraniti delovanje in kon-
kurenčnost gospodarstva, temveč tudi zava-
rovati delovna mesta zaposlenih in njihov 
življenjski standard. 

Ob avgustovskih poplavah smo z ekipo 
nemudoma šli na teren, da bi prisluhnili 
gospodarstvu in ljudem, z namenom, da bi se 
na to naravno katastrofo lahko odzvali čim 
hitreje in predvsem čim bolj učinkovito. In 
veseli me, da smo ravno zaradi pristopa, ki 
temelji na sodelovanju, podjetjem res uspeli 
hitro zagotoviti predplačila škode, ki omogo-
čajo ponoven zagon proizvodnje in ohranitev 
delovnih mest. Tudi ukrepe, ki smo jih zasno-
vali za obnovo in razvoj po poplavah, smo pri-
pravili v dialogu z gospodarstvom in terenom 
samim. 

A prav tako se zavedamo, da kljub številnim 
krizam, ki terjajo hitre in operativne odzive, 
ne smemo izgubiti fokusa in pogleda naprej. 
V kakšni državi želimo živeti leta 2030? Kako 
živeti še bolje, še kakovostneje? In nenaza-

dnje, kakšen odtis bomo pustili zanamcem? 
Kako razvijati spodbudno okolje – privlačno 
za gospodarstvo, odlično v turizmu in vrhun-
sko v športu? 

S podobnimi vprašanji se na ministrstvu 
srečujemo dnevno. Kot odgovor nanje smo na 
celjskem MOS-u predstavili osnutek predloga 
Akcijskega načrta za povečanje konkurenč-
nosti slovenskega gospodarstva. Z njim gle-
damo naprej. V Slovenijo kot vodilno evropsko 
razvojno središče za napredne tehnologije. 
Spodbujati moramo raziskave, razvoj in ino-
vacije. Podpreti moramo internacionalizaci-
jo in digitalizacijo obstoječih industrijskih 
panog, zgraditi moramo učinkovit startup 
ekosistem z razvojem potrebne infrastruktu-
re in ustreznih spodbud. Privlačiti moramo 
inovativna podjetja. Ustvariti ugodne pogoje 
za inovacije ter spodbuditi vlaganja v razi-
skave in razvoj na 3,5 odstotka BDP.

Slovenija že ima velike zmogljivosti v pro-
izvodnji izdelkov visoke dodane vrednosti 
in lepo zgodovino razvoja vrhunskih in ino-
vativnih rešitev, ki jo lahko vidimo ravno v 
Velenju. Uvrščamo se na 23. mesto na inde-
ksu človekovega razvoja in imamo velik delež 
visoko izobraženih ljudi. Pomembno je, da se 
svoje odličnosti zavedamo v vsakem sloven-
skem mestu.

Velenje ima zgodovino in tradicijo indu-
strijskega mesta. To mesto se je že izkazalo 
s svojo industrijsko proizvodnjo zanesljivih, 
visokokakovostnih in globalno prepoznavnih 
izdelkov ter neverjetno solidarnostjo in tova-
rištvom med delavkami in delavci. Je mesto, 
ki zna, zmore in ima ambicijo biti motor 
gospodarskega razvoja v regiji. 

Prav tako se, podobno kot vsa naša država, 
tudi Velenje nahaja na strateško dobri pozi-
ciji, na lokaciji, ki je blizu glavnemu mestu in 
prometnim tokovom, ki jo povezujejo s prista-
niščem, več letališči in pomembnimi evrop-

skimi industrijskimi regijami. Verjamem, da 
bo z zaključkom projekta 3. razvojne osi, ki 
mora biti prioriteta vseh politikov, pomen 
Velenja samo še zrasel.

Kot skozi leta rastejo številna dobra pod-
jetja in številne investicije, ki bodo k vam še 
prišle. Vem, da so izkušnje in znanja lahko 
odlično izhodišče, da samo še izboljšamo 
dodano vrednost gospodarskih družb.

Trenutno je evropsko gospodarstvo v fazi 
prestrukturiranja. Del industrije Evropo celo 
zapušča. Vendar je vsaka faza prestruktu-
riranja tudi priložnost za ljudi, mesta, regi-
je in države s fokusom in vizijo, usmerjeno 
naprej. Trdno sem prepričan, da Velenje gle-
da naprej. 

S preteklimi izkušnjami nam kažete, kaj 
je mogoče doseči ob sodelovanju, tovarištvu 
in jasni viziji. Župan Peter Dermol pa s svojo 
ekipo gradi mesto prihodnosti. 

Želim vam, da se novo načrtovani projek-
ti, kot sta tudi Urbani park ter Trajnostni 
in dostopni turizem ob Velenjskem jezeru, 
uspešno integrirajo v vaše mesto in jih vza-
mete za svoje. 

Drage Velenjčanke, dragi Velenjčani, 
vaše mesto je zgled za preostala 
mesta. Z vizijo, delavnostjo, 
sodelovanjem pa lahko, tako v športu, 
turizmu kot v gospodarstvu, segamo 
do zvezd. 

Ne smemo dovoliti, da se bi industrija izse-
lila iz Slovenije in Evrope na druge celine 
sveta, medtem ko bi mi postali muzej na pro-
stem. Igra mora biti naša! Samo skupaj lahko 
tlakujemo pot k boljšemu standardu in življe-
nju. Tukaj pa pomembno vlogo igra tudi Vele-
nje in celotna Savinjsko-šaleška regija, ki ima 
nekaj izrazitih prednosti in priložnosti. }

        VELENJE?
Matjaž HAN

Zakaj Pogled ministra za gospodarstvo, turizem in šport 
na Velenje
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Mestna občina Velenje se ponaša tudi s hitro odzivnostjo na 
potrebe občank in občanov. Nemalo je projektov za pomoč in pod-
poro ljudem, visokim standardom hitre odzivnosti in učinkovi-
tosti teh pa sledi mnogo občin po vsej Sloveniji. Po avgustovskih 
poplavah je med drugim v teku projekt Velenje pomaga, občina je 
podaljšala tudi t. i. energijsko-toplotni dodatek za zaščito soci-
alno najbolj ranljivih pred posledicami dviga cen energentov in 
življenjskih potrebščin.

Zato ne preseneča, da je dober glas o Velenju 
slišati po vsej Sloveniji ter izven njenih meja, tudi 
v institucijah Evropske unije. 

Kot evropski poslanec sem v Bruslju deležen 
veliko vprašanj, kako uspe Velenju realizirati 
toliko uspešnih projektov, o čemer nenazadnje 
pričajo števila priznanja: občina po meri invalidov, 
mladim prijazna občina, starosti in prostovoljstvu 
prijazno mesto, Slovenija Green Destination 
GOLD, izbor v 100 najbolj podnebno nevtralnih 
in pametnih mest v Evropi, nagrada Zeleni list 
Evrope 2024. 

Enoznačnega odgovora ni, stojijo pa za vsemi nazivi trdo delo, 
vizija in povezana skupnost. Čeprav gre za izjemno pomembna 
priznanja, pa Velenje nikoli ni počivalo na lovorikah. Še več, 
nenehno postavljanje novih ciljev, iskanje boljših poti za dobro-
bit človeka in narave ter njunega trajnostnega sobivanja Velenje 
postavlja na mesto skupnosti, ki presega vizijo povprečnosti ter 
odličnost vidi kot prvi standard, ki si ga zaslužijo občanke in 
občani Velenja. Za to gre velika zahvala županu Petru Dermolu, 
njegovi ekipi ter vsem občankam in občanom Velenja. 

Vse dobro in srečno, Velenje! }

Za začetek dovolite, da z vami podelim spomin iz časa, 
ko sem več pred več kot dve desetletjema začenjal pot v 
stranki Socialnih demokratov. Po vstopu v stranko sem 
se veliko pogovarjal z izkušenejšimi kolegi, Velenje kot 
trdnjava socialdemokracije pa je nekako postala stalna 
teza naših debat. Po vsakokratnem obisku Velenja se mi 
je ta teza še utrdila. Dandanes tudi sam mlajšim kole-
gom povem: 

“Če želite videti, kaj pomenijo socialdemo-
kratske vrednote v vsakodnevnem življenju, 
pojdite v Velenje, spoznajte mesto in pre-
bivalce, pozanimajte se, kakšno pot so v 
Velenju prehodili od tradicionalno industrij-
skega območja do skupnosti, ki ji Evropa 
priznava največji potencial zelenega preho-
da in trajnostne naravnanosti.” 

Da občanke in občani vodenje Mestne občine Velenje 
že desetletja zaupajo socialdemokratom, ni naključje. 
Solidarnost, sprejemanje različnosti in bivanje v vklju-
čujoči se skupnosti so se pod vodstvom Srečka Meha, 
žal že pokojnega Bojana Kontiča ter aktualnega župa-
na Petra Dermola uresničevale in se uresničujejo tudi 
danes – s projekti, ki skupnosti na vsakem koraku daje-
jo jasen socialdemokratski pečat. K temu so nedvomno 
pripomogle globoko vrasle korenine rudarstva. Te so 
generacije ljudi tod okoli pospremile s težaškim delom 
in življenjem, ki terja trdoživost, solidarnost ter skrb 
za sočloveka. Na teh vrednotah so si v Velenju venomer 
postavljali nove ambiciozne cilje, najsi je šlo za gospo-
darski napredek, skrb za stanovanjsko in družinsko 
politiko, posluh za najranljivejše skupine, razvoj turiz-
ma ter prostočasnih dejavnosti. 

Pogled poslanca Evropskega parlamenta in 
podpredsednika Socialnih demokratov na Velenje         VELENJE?

Matjaž NEMEC

Zakaj
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DRŽIMO OBLJUBE IZ 
KOALICIJE Z OBČANI!
Kaj vse smo že realizirali? 
Svetniška skupina Socialnih demokratov Velenje je lani skupaj z županom Mestne občine Velenje 
in predsednikom SD Velenje Petrom Dermolom izvedla tradicionalno Koalicijo z občani, v sklopu 
katere smo obiskali vseh 19 velenjskih krajevnih skupnosti in mestnih četrti. 

Prisluhnili smo izzivom in željam občank in občanov ter 
se neposredno seznanili z njihovimi pogledi na dogaja-
nje v mestu. Na srečanjih smo iz prve roke prejeli veliko 
dobrih predlogov in, kot smo obljubili, takoj pristopili k 
iskanju odgovorov nanje! Pobude smo proučili in vklju-
čili v program Socialnih demokratov Velenje v priho-
dnje štiri letno obdobje.

Veseli nas, da smo v enem letu od obiskov že marsikaj 
uspeli realizirati!.

V nadaljevanju predstavljamo  že izvedene evidentirane projekte in 
 projekte, ki so v izvajanju.

BEVČE

 5 zgradili smo kanalizacijo

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 dograjevali bomo javno razsvetljavo 
proti Gorici 

 5 uredili bomo varen prehod iz Bevč na 
kolesarsko stezo 

CIRKOVCE

 5 preplastili smo športno igrišče

 5 nadaljujemo z investicijskimi vzdrže-
valnimi deli na cesti Pik–Megalec–Gra-
ška gora

 5 zgradili in asfaltirali smo cesto proti 
Krhovšku 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja 

GORICA

 5 postavili smo dodatne merilnike hitro-
sti 

 5 obnovili smo kanalizacijo in vodovod na 
Goriški cesti

 5 uredili bomo športni park Lipa - zahod

KAVČE

 5 zgradili smo javno razsvetljavo na odse-
ku Grabner 

 5 postavili smo dodatna igrala na otro-
škem igrišču 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

PODKRAJ

 5 uredili smo javno razsvetljavo na odce-
pu Krajnček 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 uredili bomo meteorno kanalizacijo na 
cesti proti cerkvi sv. Jakoba 
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KONOVO

 5 razširili smo ograjo ob enoti vrtca Čebe-
lica in omogočili več igralnih površin za 
otroke

 5 uredili smo klančino za invalide in sta-
rejše pri domu krajevne skupnosti 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 pripravili bomo projektno dokumenta-
cijo za ureditev meteorne kanalizacije 
na Konovem

PAKA PRI VELENJU

 5 pripravili smo projekt usmerjevalnih 
tabel do kmetij

 5 sofinancirali smo asfaltiranje nogome-
tnega igrišča 

 5 aktivno smo sodelovali pri izgradnji ko-
lesarskih povezav do Mislinje

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 zgradili bomo vodovod Loke–Jurk, 2. 
faza 

 5 sanirali bomo most Paka–Paški Kozjak

PESJE

 5 podpiramo gradnjo protihrupne ograje 

 5 asfaltirali smo del kolesarske poti po 
deponiji

 5 nadzirali smo realizacijo ukrepov glede 
uvoza premoga 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 uredili bomo kanalizacijo na koncu Špe-
glove ceste

 5 dobavili bomo novo pohištvo za večna-
mensko dvorano doma krajanov

PLEŠIVEC

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja 

 5 dokončali bomo 500 metrov odseka ce-
ste Totovnik–Pajer 

STARA VAS

 5 nadaljujemo z nadgradnjo komunalne-
ga opremljanja območja Poslovna cona 
Stara vas 

 5 osvetlili bomo prehod za pešce na Cesti 
Simona Blatnika pri Merkurju 

 5 zgradili bomo industrijsko-tehnološki 
inkubator v Poslovni coni Stara vas

 5 prenovili bomo objekt Stara elektrarna

STARO VELENJE 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja 

 5 zgradili smo pločnik na Ljubljanski ce-
sti

 5 na Ljubljanski cesti bomo zagotovili va-
ren dostop potnikov do mestnega prevo-
za

ŠALEK

 5 zgradili smo javno razsvetljavo na no-
vem odseku v Zgornjem Šaleku 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 uredili bomo škarpe in cestišče v Zgor-
njem Šaleku (pri Ožirju in Koželjniku) 

 5 v soglasju z etažnimi lastniki bomo širi-
li modre cone

ŠENTILJ

 5 nadaljujemo z ureditvijo cestne infra-
strukture

 5 še naprej sofinanciramo male komunal-
ne čistilne naprave

 5 sistemsko smo uredili odpis zemljišč za 
kategorizirane ceste

 5 asfaltirali smo cesto Arnače–Laze (pri 
Bohovšku) 

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 gradili bomo javno razsvetljavo na no-
vem odseku v Ložnici 

 5 pripravili bomo projektno dokumenta-
cijo za gradnjo večnamenskega doma

 5 izvedli bomo sanacijo plazu v Ložnici 

ŠKALE-HRASTOVEC

 5 sofinancirali smo rekonstrukcijo dr-
žavne ceste v Škale (pločnik, kolesarska 
povezava)

 5 pristopili smo k postopkom izgradnje 
novega vrtca

 5 uredili smo potok Lepena

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja 

 5 nadaljevali bomo z urejanjem javne raz-
svetljave

ŠMARTNO

 5 postavili smo nadstrešnico pri KS 
Šmartno 

VINSKA GORA

 5 zamenjali smo ograjo športnega igrišča

 5 pomagamo pri gradnji ultrahitrega ši-
rokopasovnega optičnega omrežja

 5 uredili bomo kanalizacijo Vinska Gora – 
center in Pirešica (sever, jug)

 5 dokončali bomo del vodovoda iz Prelske 
proti Krofliču (na Petelinjek) 

 5 nadaljevali bomo z ureditvijo parkiri-
šča za tovorna vozila ob Celjski cesti 
(Camlek/Obirc) 

MESTNA ČETRT DESNI BREG

 5 tehnološko smo prenovili toplovodni 
sistem Šlandrova, Stanetova Velenje (3. 
faza) in na območju Kajuhove ceste

 5 zaključuje se gradnja Doma za varstvo 
odraslih Velenje

 5 zgradili bomo prizidek CVIU Velenje

 5 pristopili bomo k reševanju parkirne 
problematike na lokaciji nekdanje trgo-
vine Vis a Vis

 5 uredili bomo komunalno infrastruktu-
ro v Rakovi goši

 5 postavili bomo podzemne zbiralnice za 
ločeno zbiranje odpadkov 
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MESTNA ČETRT LEVI BREG – 
VZHOD

 5 izvedli smo ukrepe za varnost pešcev v 
strnjenih naseljih

 5 postavili bomo podzemne zbiralnice za 
ločeno zbiranje odpadkov 

 5 začeli bomo s postopki za pripravo iz-
gradnje ploščadi Edvarda Kardelja in 
Stantetove 

MESTNA ČETRT LEVI BREG – 
ZAHOD

 5 prenovili smo Gusarjevo otroško igrišče

 5 postavili smo podzemne zbiralnice za 
ločeno zbiranje odpadkov

 5 izvajamo ukrepe za varnost pešcev v 
strnjenih naseljih

 5 pristopili bomo k urbani prenovi me-
stnega središča (Cankarjeva cesta). }

Prisluhnemo 
vašim pobudam
Aktivnosti svetniške skupine  
SD Velenje v Svetu Mestne 
občine Velenje

 x Pobuda svetnika SD Velenje 
Dražana MRKONJIČA 
V Šaleški dolini imamo dobro pitno 
vodo, zato dajem pobudo za postavitev 
pitnika pri OŠ Miha Pintarja Toleda. 
Otroci in odrasli lahko po vadbi pijejo 
vodo iz pipe, saj je boljša alternativa od 
ustekleničene vode. Pobudo za pitnik 
dajem, ker je na tem mestu potreben, 
zaradi zelo velikega števila otrok in 
starejših, ki se ukvarjajo z športom. 
Hkrati pa ne povzroča odpadkov, ne 
obremenjuje okolja in bo dostopen 
vsem mimoidočim.

ODGOVOR: Pitnik bo postavljen 
najkasneje do konca meseca julija.

Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne 
dejavnosti.

 x Pobuda svetnice SD Velenje Saške 
KOVŠE
Občani, ki živijo na Ljubljanski cesti 
(od hišne številke 11 do 30), so zaskr-
bljeni zaradi prehitre vožnje na ome-
njenem območju. 

Kdaj in na kakšen način lahko krajani 
pričakujejo prepotrebno varnostno 
ureditev tega dela cestišča?

ODGOVOR: Zaradi umirjanja 
prometa nameravamo v roku  
2 mesecev postaviti 2 hitrostni 
oviri in hitrost omejiti na 30 km/h.

Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne 
dejavnosti.

 x Pobuda svetnice SD Velenje 
Andreje KREJAN
Kakšna je možnost nakupa in name-
stitve avtomatskega defibrilatorja 
(AED) na Jenkovi cesti 18, kjer so varo-
vana stanovanja? Tam prebivajo sta-
rejši občani in potrebujejo takojšnjo 
pomoč v primeru srčnega zastoja. »

ODGOVOR: Že v lanskem letu so 
stanovalcem obljubili, da bodo 
defibrilator v letošnjem letu 
namestili. Namestili ga bodo na 
zunanjo fasado stavbe, in sicer 
zato, da bo defibrilator na voljo 
širši javnosti. V oskrbovanih 
stanovanjih pa imajo vsi stanovalci 
tudi tipko SOS, ki je vezana na 
dom za varstvo odraslih, kar 
jim omogoča stalno in hitro 
intervencijo. Ko bo aparat 
nameščen, pa bodo izvedli tudi 
usposabljanje stanovalcev glede 
njegove uporabe. 

Odgovor so pripravili v Uradu za premoženje 
in investicije 

 x Pobuda svetnice SD Velenje 
Aleksandre VASILJEVIĆ
Občanke in občani so opozorili na neu-
rejeno živo mejo, ki je onemogočala 
pogled na krožišče pri Osnovni šoli 
Livada.

ODGOVOR: Lastnik zemljišča je 
bil pozvan k ureditvi zemljišča. 
Z ureditvijo je zagotovljena 
preglednosti krožišča.
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V REKORDNI 
VREDNOSTI 

75, 2 MIO 
EVROV

Svetnice in 
svetniki Socialnih 
demokratov so na 

8. seji Sveta Mestne 
občine Velenje, 
pri obravnavi 

osnutka odloka 
predlagali, da se v 
proračunu za leto 
2024 zagotovijo 

dodatna sredstva za 
naslednje projekte:



Vse predlagane pobude so 
vključene v proračun.

Proračun za prihodnje 
leto je dobro pripravljen 
in izrazito investicijsko 

naravnan. Poleg skrbi za 
razvoj Velenja zajema vse 
sfere družbenega življenja, 

socialno naravnane programe 
in projekte (subvencioniranje 

komunalnega prispevka in 
stanovanjskih kreditov za 
mlade itd.), prav tako pa 

ohranja tudi socialno košarico 
v višini 1,7 mio evrov.

Socialni demokrati Velenje  
podprli proračun za leto 2024 
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PRAVIČEN PREHOD IZ PREMOGOVNIŠKE DEJAVNOSTI  
IN PRESTRUKTURIRANJE SAŠA REGIJE

Glavni razlog za prestrukturiranje SAŠA regije, in še posebej 
Šaleške doline, je v nameri Vlade Republike Slovenije, da v bližnji 
prihodnosti ukine premog kot energetski vir za pridobivanje 
električne in toplotne energije. Do konca leta 2023 naj bi na 
ministrstvih v ta namen pripravili Zakon o prestrukturiranju 
SAŠA regije ter Zakon o zapiranju Premogovnika Velenje, ki 
ima koncesijo za odkopavanje lignita v Šaleški dolini. Prehod iz 
premoga naj bi se zgodil leta 2033.

Izvedba prestrukturiranja, ki je dolgoročen proces, bo uspešna, če bo 
regija razpolagala z dovolj usposobljenim kadrom. V raziskavi, ki jo je 
v letih 2022 in 2023 v sodelovanju s številnimi strokovnjaki izvedel Jav-
ni zavod CRTI (Center za razvoj terciarnega izobraževanja SAŠA Vele-
nje), ugotavljamo, da bo do leta, ko bodo v premogovniku prenehali 
odkopavati premog, v regiji potrebno zagotoviti cca 5.000 nadomestnih 
delovnih mest. Evidentiranih možnosti je veliko:

 � Premogovnik Velenje bo v poslovni 
coni Preloge tudi po končanem odkopa-
vanju premoga dolgoročno ohranil 400 
delovnih mest z visoko dodano vredno-
stjo.

 � Termoelektrarna Šoštanj bo po pre-
nehanju delovanja blokov 5 in 6, v novih 
dejavnostih (fotovoltaične elektrarne; 
proizvodnja, hramba in uporaba vodi-
ka; uporaba lesne biomase; obratovanje 
obstoječih in gradnja novih plinskih blo-
kov; vzpostavitev razvojnega centra, ki 
bo na lokaciji TEŠ inovacijski posrednik 
razvoja projektov na uplinjanju ter ute-
kočinjanju ogljikovodikov ter vodikovih 
tehnologij; preobrazba sistema daljin-
skega ogrevanja z vključitvijo obnovlji-
vih virov energije; zagon projektov s po-
dročja turizma) v primerjavi s sedanjim 
stanjem povečala število zaposlenih.

 � Mestna občina Velenje, Občina Šoštanj 
ter večina občin v SAŠA regiji pospeše-
no investirajo v razvoj številnih novih 
poslovnih con. Do leta 2033 je v nove 
poslovne cone predvidena umestitev 
programov, ki bodo omogočali zaposlitev 
1.300 ljudi.

 � Na območju celotne SAŠA regije se izva-
jajo številni novi projekti na področju 
turizma. Razvoju te gospodarske panoge 
bo v naslednjih letih namenjenih tudi 
več dodatnih sredstev. Turistična de-
javnost bo omogočala 1.100 zaposli-
tev.

Kot sem opozoril v začetku prispevka, 
bo uspeh izvedbe prestrukturiranja 
regije močno odvisen od kadrov. Zago-
tavljanje kompetentnih strokovnjakov 
je že nekaj časa problem, ki tare celo-

tno razvito Evropo. Problem bo lažje 
rešiti, če bomo mlade iz regije uspeli v 
čim večjem obsegu zadržati doma. V ta 
namen bo potrebno:

 � Najti investitorje v nova stanovanja za 
mlade družine in z izgradnjo začeti po že 
začrtanem časovnem planu. Z načrti v 
zvezi z gradnjo je mlade potrebno teme-
ljito seznaniti in jih že v fazi načrtovanja 
gradnje povabiti k podpisu pogodb in so-
financiranju stanovanj, v katerih bodo 
prebivali. 

 � Dijake in študente je že v času študija po-
trebno seznaniti, katere poklicne profi-
le kadrov regija prednostno potrebuje. 
Ponuditi jim moramo službe z višjo/vi-
soko dodano vrednostjo, dobre pogoje za 
delo, stimulativne plače in predstaviti 
pogoje za življenje mladih družin.

 � Z univerzami v Sloveniji je potrebno 
doseči dogovor, da bodo v Velenju, v di-
slociranih enotah izvajali visokošolske 
študijske programe elektro, mehatro-
nika, strojništvo in računalniške stro-
ke. Z izvajanjem vsaj enega od navede-
nih študijskih programov bi bilo možno 
začeti v šolskem letu 2025/2026.

 � Ker število dijakov in študentov iz leta 
v leto narašča in bo z izvajanjem novih 
programov še bolj naraščalo, je treba ka-
pacitete za namestitev v študentskem/
dijaškem domu v Velenju močno poveča-
ti.

 � Oblikovati in sprejeti moramo bolj 
stimulativno regijsko štipendijsko 
shemo, takšno, ki bo povečala interes 
mladih ter gospodarskih družb za sode-
lovanje v njej. Predlog je, da štipendijo 
za deficitarne poklice dobijo tudi dijaki 

 Kaj vse ponuja Velenje

in študentje, ki so v Velenju prijavljeni 
začasno. 

 � V letu 2023 je potrebno izvesti predin-
formativni dan za maturante Šolskega 
centra Velenje ter devetošolce SAŠA re-
gije ter jih seznaniti z najbolj iskanimi 
poklici v Savinjsko-šaleški regiji in jih 
povabiti k izobraževanju za potrebe re-
gijskega gospodarstva. 

 � V sodelovanju z gospodarstvom ter s 
sredstvi iz Sklada za pravični prehod je 
na Šolskem centru Velenje potrebno na 
novo opremiti učilnice in laboratorije. 
Posodobiti je potrebno tudi predaval-
nice in laboratorije v Medpodjetniškem 
izobraževalnem centru Velenje.

 � Pristopiti moramo k ustanovitvi vsaj 
enega mednarodnega otroškega vrtca 
ter vsaj ene mednarodne osnovne šole.

 � Prestrukturiranja regije ne bo možno 
uspešno izvajati, če pedagoški/študij-
ski programi, pogoji za delo v predaval-
nicah in laboratorijih ter možnosti za 
izobraževanje profesorjev ter drugega 
pedagoškega osebja ne bodo programom 
prestrukturiranja ustrezno prilagojeni 
in posodobljeni.

 � V področju Medpodjetniškega izobra-
ževalnega centra (MIC) in Centra pri-
hodnosti (obnovljena stara elektrarna) 
je smiselno pristopiti k načrtovanju 
in izgradnji izobraževalnega kampusa 
SAŠA regije, vključujoč študentski/dija-
ški dom s prehrano.

Lokalni skupnosti je treba dati prizna-
nje, da se trudi in aktivno izvaja zakon-
sko obvezujoče ter tudi številne neobve-
zujoče pomoči in subvencije za občane, še 
posebej za mlade. Celotna SAŠA regija je 

varna in ekološko sanirana destinacija, z 
urejenim otroškim varstvom, z možnost-
mi izobraževanja v osnovnošolskih, sre-
dnje, višje ter visokošolskih programih, 
predvsem s področja deficitarnih pokli-
cev. Dobro je poskrbljeno za zdravstveno 
varstvo občanov, tako na osnovnem nivo-
ju kot tudi v bolnišnicah Topolšica, Celje 
in Slovenj Gradec.

Velenje je mesto, ki je raslo in zraslo na 
premogu in zaradi premoga. Ta naš pre-
mog je v skoraj 150-letni zgodovini mestu 
in Šaleški dolini omogočal dobre razvoj-
ne možnosti, več deset tisoč delovnih 
mest v rudarstvu in drugih dejavnostih, 
daljinsko ogrevanje ter posledično prija-
zno in čisto življenjsko okolje. 

Imamo privilegij, da smo imeli in ima-
mo pogumne ljudi in dobre strokovnjake, 
ki so ponujene priložnosti znali in jih 
tudi danes znajo zaznati ter jih realizi-
rati.

Premog nam tudi danes ponuja nove 
razvojne priložnosti. Ponuja nam pre-
mislek, kako Šaleško dolino po izstopu 
premoga prestrukturirati, da bodo naši 
potomci v njej želeli ostati, ker bodo tu 
imeli prebivališče, dobre možnosti za 
zaposlitev, izobraževanje, zdravstveno 
oskrbo, možnosti za kulturno in športno 
udejstvovanje ter varno življenjsko oko-
lje. Prepričan sem, da bomo izziv izsto-
pa premoga in njegove aktivne uporabe 
zmogli izvesti pravično in v dobro vseh 
občanov.

Dr. Franc Žerdin
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ŠPORT
Velenje je prepoznano kot mesto s 

srcem, mesto dobrih ljudi. A poleg tega je 
tudi mesto športa, kar se ne odraža zgolj v 
vrhunskih rezultatih, ampak tudi v dejstvu, 
da je v Velenju visok odstotek aktivnih pre-
bivalcev. Zakaj je tako, je precej jasno.

Eden ključnih razlogov za to je odlično 
vzdrževana športna infrastruktura, ki pri-
vablja občanke in občane, da se vključijo v 
različne športne dejavnosti. 

Urejeni športni objekti so ključne-
ga pomena za spodbujanje aktiv-
nega življenjskega sloga.

A še bolj pohvalno je dobro delovanje 
športnih društev in klubov v Velenju. Špor-
tni delavci, trenerji, funkcionarji in pro-
stovoljci so srce športne skupnosti. Letni 
program športa ohranja osnovne celice 
športa na visoki ravni, kar se odraža tudi v 
uspehih naših športnikov. Ponosni smo, da 
iz naših društev izhajajo vrhunski športni-
ki in parašportniki, ki ponosno zastopajo 
tako Slovenijo kot Velenje na mednarodnih 
tekmovanjih.

Mesto je naklonjeno mladim, ki želijo pre-
izkusiti nove športe. Veselimo se izgradnje 
Urbanega parka, ki bo omogočil trening 
treh novih olimpijskih športov – rolkanje, 
košarko 3 x 3 in športno plezanje. To je zelo 
obetaven korak za prihodnost športa v 
našem mestu.

Velenje ni le mesto s srcem, ampak tudi 
mesto, kjer za šport bije močno in ponosno 
srce.

Nik Lemež

PODEŽELJE
Letno se zagotavljajo proračunska sred-

stva z namenom izvajanja ukrepov ohra-
njanja in spodbujanja razvoja kmetijstva 
in podeželja. Velik poudarek v vseh krajev-
nih skupnostih se daje med drugimi širitvi 
infrastrukture. 

S pridobitvijo nepovratnih finančnih 
sredstev lahko kmetijska gospodarstva laž-

Veselimo se izgradnje Urbanega parka, ki bo omogočil 
trening treh novih olimpijskih športov – rolkanje,  

košarko 3 x 3 in športno plezanje.

je pristopijo k nakupu modernizirane opre-
me in si na ta način ustvarjajo dodano vre-
dnost, olajšajo težko delo, zagotovijo bolj 
varne ter zdrave delovne pogoje, z vklju-
čitvijo v razna področna društva pa širijo 
razvoj z izobraževalnimi programi.

Danes so naši kmetovalci izobraženi, 
uspešni, sodobni, podjetni, samoinicia-
tivni inovativni posamezniki, ki s srcem 
skrbijo tudi za lokalno predelano hrano 
najvišje kakovosti. Dober obisk in vedno 
več ponudnikov na kmečki tržnici, s katero 
v Velenju ohranjamo dolgoletno tradicijo 
povezovanja podeželja z urbanim okoljem, 
je dal zagon pri izvedbi projekta izgradnje 
povsem nove, pokrite mestne tržnice z več-
namensko površino.

V skladu z zakoni se ne pozabi na skrb za 
zaščito malih živali.

Ob delu na podeželju žal prepogosto pri-
haja tudi do delovnih nezgod. V prihodnje 
bo zagotovo treba še večji poudarek name-
njati izobraževanju na tem področju in v 
ta namen izvajati aktivnosti preventive 
in varnega dela s stroji na kmetijah in pri 
dejavnostih, ki so povezane s kmetijstvom. 

Anita Lemež Kljajič

MESTO PO MERI 
INVALIDOV

Velenje je občina po meri invalidov. To 
dokazujejo številni ukrepi, ki se izvajajo, 
da bi življenje invalida in njegove družine 
bilo kakovostnejše. Še naprej se bom zavze-
mal za načrtno razvijanje, spodbujanje in 
ustvarjanje možnosti za njihovo socialno 
vključenost in za aktivno udeležbo v druž-
benem življenju.

Sem goreč zagovornik trajnostne mobil-
nosti. Verjamem, da lahko z aktivnim ukre-
panjem spremenimo način, kako se premi-
kamo in s tem izboljšamo naše življenje in 
okolje.

Duško Supić

TURIZEM 
Velenje oz. Šaleška dolina je vse bolj zna-

na tudi po turistični dejavnosti. V zadnjih 
nekaj letih se mesto z okolico razvija tudi 
kot prepoznavna turistična destinacija. 
Želja je, da se skupaj z različnimi deležniki 
soustvari pametno, zeleno in prebivalcem 
ter obiskovalcem prijazno mesto z napre-
dno turistično ponudbo. Šaleška dolina 
je varna, zelena destinacija, ki se lahko 
pohvali z znakoma Green&Safe ter Safe 
Travelers.

Velenje je prav tako dobitnik 
znaka Slovenia Green Destination 
Gold. 

Slednje je nagrada za vsa prizadevanja za 
trajnostni razvoj turizma v našem okolju, 

pridobljena v okviru nacionalnega progra-
ma Zelena shema slovenskega turizma.

Ponosni smo, da je bila Velenjska plaža 
po mnenju slovenskih kopalk in kopalcev 
že šestič zapored razglašena za najboljše 
naravno kopališče. Številne obiskovalce 
pa privabi tudi Vista – park z razgledom, ki 
je zaživela v polni luči, saj na njej potekajo 
raznolike prireditve in dogodki.

Velenje je v zadnjem desetletju storilo 
pomemben korak na področju turizma, saj 
se je začelo sistemsko vlagati v projekte za 
razvoj. Med drugimi je treba omeniti usta-
novitev Zavoda za turizem Šaleške doline, 
ki se prioritetno ukvarja z razvojem turiz-
ma in trženjem destinacije.

 Amadeja Martinšek

OGREVANJE IN PREHOD 
NA MANJ POTRATNO 
PORABO ENERGIJE – 
TOPLOTNI PRIHRANKI 
ENERGIJE

Mestna občina Velenje in celotna Šaleška 
dolina bo med letoma 2022 in 2030 izvedla 
preobrazbo daljinskega ogrevanja in pre-
hod na obnovljive vire energije. Pri tem je 
nujno načrtovati procese toplotne sanacije 
stanovanjskih objektov in vročevodov, saj 
bomo le tako zmanjšali stroške za ogreva-
nje, ki iz leta v leto naraščajo. 

Mestna občina Velenje je že 
ustanovila Energetsko pisarno in 
izdala letak z naslovom Prihranki 
toplote. 

V tej zloženki nam župan in občina pred-
stavljata, kako bo potekala preobrazba 
daljinskega ogrevanja in kaj bomo mora-
li narediti sami, saj bo treba prilagoditi 
režim ogrevanja – nekateri ukrepi v indi-
vidualnih in večstanovanjskih hišah bodo 
nujno potrebni. Sistem daljinskega ogre-
vanja je mogoče učinkovito prenoviti le s 
sodelovanjem vseh. 

Matjaž Cesar
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S stanovanjsko politiko želimo izboljšati 
dostopnost do vseh vrst stanovanj in zago-
toviti primerne finančne pomoči pri upora-
bi stanovanj tistim, ki stroškov ne zmorejo 
plačevati sami. Z njo si prizadevamo tudi 
izboljšati pogoje za upravljanje stanovanj-
skih stavb in spodbujati boljšo kakovost 
stanovanj in bivalnega okolja. Pomemben 
cilj stanovanjske politike je z ustrezno sta-
novanjsko oskrbo prispevati k varstvu dru-
žine, starejših in invalidnih oseb ter drugih 
ranljivih skupin prebivalstva.

Vsekakor se zavedamo pomanjkanja 
stanovanj in gradbenih parcel, še posebej 
zadnja leta, ko se število prebivalcev v Vele-
nju iz različnih razlogov stalno povečuje. V 
zadnjih letih smo z ekspanzijo gospodar-
stva doživeli velik migracijski pritok delov-
ne sile, ki je tudi zasedla vsa prosta sta-
novanja ter druge nepremičnine pri nas. 
Zato zelo skrbno in gospodarno ravnamo s 
preostalimi nepozidanimi zemljišči v naši 
občini. 

Do leta 2027 nameravamo z 
različnimi investitorji zgraditi več 
stanovanj, ki bodo namenjena 
vsem kategorijam prebivalstva, 
predvsem mladim družinam.

Stanovanjska politika zadeva široko in 
kompleksno področje stanovanjske proble-
matike, od najemnih razmerij, stanovanj-
ske gradnje do nepremičninskega trga. V 
prihodnjih letih se pripravlja projektna 
dokumentacija za izgradnjo več kot 400 
stanovanj, na različnih lokacijah v naši 
občini.

Območje zelenice za pošto ob Paki je 
največje nezazidano stavbno zemljišče v 
središču Velenja, zato je izgradnja večna-
menskega stanovanjskega kompleksa pri-
oriteta pri reševanju stanovanjske proble-
matike v mestu. Stanovanja bodo skladna 
z usmeritvami EU, trajnostna in ekološka 
gradnja.

Nova stanovanja ali stanovanjske enote 
so predvidene na lokacijah: Zlati grič (pri-
bližno 120), zelenica pri Novi KBM (nek-
danja A banka; predvidoma 36), pri naku-
povalnem centru Velenjka (več kot 50), na 

tudi v bodoče skrbel za čim boljše medse-
bojno sodelovanje med sokrajani. V Svet 
Krajevne skupnosti Gorica sem leta 2018 
stopil z željo, da pripomorem za dobrobit 
kraja, kjer živim že dobrih 40 let. Vodenje 
ene največjih krajevnih skupnosti v občini 
zahteva celega človeka, zato sem se dela 
lotil z vso odgovornostjo.

Želim si čim več vključevanja mla-
dih v lokalno skupnost in medge-
neracijskega sodelovanja.

Odlično sodelujemo z občinsko upravo, 
župan Peter Dermol pa je vedno znal pri-
sluhniti našim željam. Takega sodelovanja 
si želimo tudi v prihodnje. Sveti krajevnih 
skupnosti in mestnih četrti so pomemben 
del lokalne samouprave. Znana je zahteva 
župana Petra Dermola, da se mora občin-
ska uprava pred pripravo in izvajanjem 
posameznih projektov vedno posvetovati 
tudi s predsedniki krajevnih skupnosti in 
mestnih četrti. Vse krajevne skupnosti in 
mestne četrti skupaj z občino vodijo posa-
mezne investicije ter spodbujajo delovanje 
in razvoj številnih društev. Zaradi skupne-
ga delovanja je Velenje znano v Sloveniji in 
izven njenih meja.

Dražan Mrkonjič

STANOVANJSKA 
GRADNJA

Kljub temu, da je Velenje eno uspešnejših 
mest v Sloveniji na področju zagotavljanja 
stanovanj, je stanovanjska problematika 
še vedno zelo pereča in povzroča nemalo 
težav. Stanovanjska stiska je v tukajšnjem 
okolju velika, predvsem pa jo čutijo mladi. 
Mestna občina Velenje daje tem vpraša-
njem prioriteto in je tudi med vodilnimi v 
Sloveniji na področju zagotavljanja stano-
vanj. 

Danes imamo v lasti približno 850 sta-
novanj (bivalne enote, službena stanova-
nja, oskrbovana stanovanja, neprofitna 
stanovanja), v tržnem najemu imamo še 35 
stanovanj, ki jih oddajamo našim najemni-
kom po neprofitni najemnini. Po stanovanj-
skem zakonu imamo v Sloveniji več vrst 
najemnih stanovanj: neprofitno najemno 
stanovanje, tržno najemno stanovanje, 
službeno najemno stanovanje, namensko 
najemno stanovanje (oskrbovana stano-
vanja). Daleč največ potreb je po manjših 
stanovanjih, tistih za enega člana (20 m2 
do 30 m2/45 m2). Sledijo stanovanja za tri 
(45 m2 do 55 m2/70 m2), na tretjem mestu 
pa so tista za dva (30 m2 do 45 m2/55 m2) 
družinska člana. 

KULTURA
Kultura na neizbrisljiv način zaznamu-

je skupnost in z vsemi svojimi sestavina-
mi bistveno določa prepoznavnost njene 
identitete. Je temelj in generator razvoja 
ustvarjalnosti na vseh področjih življenja, 
pomembna sestavina vseživljenjskega uče-
nja, zato predstavlja tisto življenjsko kvali-
teto, ki je pogoj vsakega pozitivnega razvo-
ja posameznika in družbe kot celote. 

Velenje je mesto z živahno kulturno 
noto, kjer podpiramo raznoliko umetniško 
ustvarjanje za vse generacije. Tako dodatno 
izboljšujemo kakovost življenja občank in 
občanov, obenem pa varujemo in ohranja-
mo bogato kulturno dediščino. 

V Mestni občini Velenje deluje 8 
kulturnih ustanov ter 38 kulturnih 
in umetniških društev. 

Na javni razpis za izbiro kulturnih pro-
gramov in projektov, ki jih je v letu 2022 
sofinancirala Mestna občina Velenje, je bilo 
sprejetih 80 prijav. Za vse projekte in pro-
grame iz razpisa smo iz proračuna name-
nili 93.850 evrov. Denar smo namenili za 
kulturne programe in projekte, kulturne 
projekte s področja založništva, za razpi-
sno področje, za delovanje zveze kulturnih 
društev in projekte kulturnega dialoga.

Iz proračuna leta 2023 smo namenili sko-
raj 4 milijone evrov ohranjanju kulturne 
dediščine in programom v kulturi. Svetniki 
smo vsekakor podprli proračunska sred-
stva, namenjena tej dejavnosti.

Saša Kovše

KRAJEVNE SKUPNOSTI 
– POMEMBEN ČLEN 
LOKALNE SKUPNOSTI

Mestna občina Velenje je razdeljena na 
16 krajevnih skupnosti in 3 mestne četrti. 
Delitev zagotavlja veliko stopnjo lokalne 
demokracije, saj združuje interese prebi-
valcev na lokalni ravni. Kot predsednik 
Krajevne skupnosti Gorica sem ponosen na 
krajevno skupnost, v kateri živim in bom 

Velenje je mesto z živahno kulturno noto,  
kjer podpiramo raznoliko umetniško ustvarjanje  

za vse generacije. 
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zelenici za pošto na Kidričevi cesti (več 
kot 150), pri železnici (do 10 stanovanj) 
in v Stari vasi (približno 100 stanovanj). 
Prav tako se v Velenju pripravlja nov stano-
vanjski projekt. Že predvidoma konec leta 
2024 bo na voljo 24 novih stanovanj v sta-
novanjskem objektu ob Cesti talcev (Kolod-
vorska). Za nami je tudi uspešno zaključen 
projekt izgradnje 12 oskrbovanih stano-
vanj na Žarovi cesti. Smo pa v letu 2022 
uvedli novost za mlade in sprejeli pravilnik 
o dodeljevanju stanovanj v najem mladim 
do 30 let. Na podlagi razpisa smo prvih 5 
stanovanj že razdelili.

Prav tako smo mladim, ki želijo 
graditi stanovanjski objekt, za 
50 odstotkov znižali komunalni 
prispevek. 

Sprejeli smo tudi pravilnik za subvencio-
niranje stroškov stanovanjskih kreditov za 
mlade ob prvem reševanju stanovanjskega 
problema, za kar smo v letu 2022 namenili 
15 tisoč evrov. Zavedamo pa se, da mora-
mo stanovanja zagotoviti tudi starejšim 
občankam in občanom, ki imajo drugačne 
potrebe kot mladi.

Je pa vsekakor res, da moramo čim prej 
s skupnimi močmi realizirati zastavlje-
ne cilje glede stanovanjske politike v naši 
občini in tako omogočiti Velenjčankam in 
Velenjčanom ugodne stanovanjske razme-
re.

Mersad Dervišević

NEGOVANJE VREDNOT 
NOB

Sem podpredsednik območnega Zdru-
ženja borcev za vrednote NOB Velenje, ki 
združuje 17 krajevnih organizacij v obči-
nah Velenje, Šoštanj in Šmartno ob Paki. V 
društvo je včlanjenih več kot 830 članic in 
članov, ki jim ni vseeno, kako se obravnava 
polpretekla zgodovina, ki izginja iz učbeni-
kov osnovnih šol. Narod, ki ne pozna in ne 
spoštuje svoje zgodovine, nima perspek-
tive. Zato je vloga našega društva še kako 
pomembna pri ohranjanju in ozaveščanju 
mladih ljudi, da nam vse sedanje pritikline 
niso bile kar tako položene v zibelko, ampak 
so premnogi za to darovali svoja življenja. 
Za ohranitev in svobodo slovenskega naro-
da, slovenskega jezika, kulture, svobode 
govora in pisane besede. 

Tako Maistrovi borci v boju za severno 
mejo leta 1918, tako partizanke in partizani 
v partizansko narodno-osvobodilnem boju 
1941–1945 kot veterani osamosvojitvene 
vojne 1991. Leto 1991 nam je dalo tako žele-
no samostojno, demokratično in v svetu 
priznano državo Slovenijo.

Veteranske organizacije v Šaleški 
dolini zgledno in zelo dobro 
sodelujemo. 

Delujemo v vseh treh občinah Šaleške 
doline v sodelovanju z njihovimi župani, 

brez katerih bi bilo naše delo zelo oteženo 
ali celo nemogoče. 

Za vso pomoč in pripravljenost pomagati 
pri organizaciji različnih spominskih sve-
čanostih in prireditev smo jim neizmerno 
hvaležni in povsod, kamor gremo, lahko s 
ponosom povemo, da prihajamo iz Velenja, 
kjer spoštujemo polpreteklo zgodovino in 
dosežke ter delo naših mater, očetov, babic 
in dedkov.

Bojan Voh

MLADI
Mestna občina Velenje je v zadnjem 

obdobju uspešno izvedla več aktivnosti, ki 
pomembno vplivajo na še boljšo kakovost 
življenja mladih. Svetnice in svetniki Soci-
alnih demokratov smo se seveda v prete-
klosti z veseljem pozitivno odzvali na vse 
pobude, ki izboljšujejo življenje mladih v 
naši občini in jim dajejo dodano vrednost in 
višjo kakovost bivanja. Mladim smo denimo 
za 50 odstotkov znižali komunalni prispe-
vek, sprejet je bil Pravilnik o dodeljevanju 
stanovanj v najem mladim, več sredstev 
namenjamo za sledenje ciljem lokalnega 
programa razvoja delovanja mladih, mlade 
aktivno vključujemo v razvojne projekte, 
znesek enkratne denarne pomoči star-
šem ob rojstvu otroka smo povišali za 100 
odstotkov (sedaj znaša 300 evrov). Med 
drugim sofinanciramo tudi stroške kredita 
za reševanje prvega stanovanjskega pro-
blema za nakup stanovanja, stanovanjske 
hiše ali gradnjo hiše. 

Spodbujamo delovanje SAŠA 
inkubatorja in podpiramo mlade 
podjetnike, ki so na začetku svoje 
karierne poti.

Ponosni smo, da je Mestna občina Velenje 
nosilec certifikata Mladim prijazna obči-
na že od samega začetka programa. Leta 
2012 smo kot ena prvih občin v Sloveniji 
prejeli certifikat z veljavnostjo štirih let, 
ki ga uspešno ohranjamo vse do danes. Pre-
pričana sem, da bomo svetnice in svetniki 

Socialnih demokratov tudi v bodoče z vese-
ljem podprli dobre predloge za izboljšanje 
življenja mladih v naši občini.

Tjaša Oderlap

DRUŠTVA IN KLUBI
Z velikim veseljem, pričakovanji, polni 

delovnega elana, zazrti v šport, kulturo, 
družabno življenje smo vstopili v novo 
mandatno obdobje 2022-2026. 

V času od 2010 do 2022 sem kot pred-
sednik Sveta Krajevne skupnosti Vinska 
Gora, iz katere tudi prihajam, dodobra spo-
znal delovanje občine in drugih krajevnih 
skupnosti. Zaradi tega v Svetu MOV delu-
jem kot predsednik Sveta za varstvo upo-
rabnikov javnih dobrin. 

Velenje je moje mesto, polno življenja, 
prireditev in drugih dogodkov, ki se jih z 
veseljem udeležujem. Seveda pa so tu tudi 
prireditve po krajevnih skupnostih, ki so 
zelo dobro obiskane. Prostega časa kot 
upokojenec skorajda nimam, ko pa v Vele-
nje pripeljem prijatelje iz drugih krajev 
Slovenije in tujine, pa jih najprej odpeljem 
na Visto, Velenjsko plažo, Muzej premogov-
ništva Slovenije in v smučarsko-skakalni 
center. V Vinski Gori pa jih odpeljem na 
ogled znamenitosti podeželja, ki jih tam ne 
manjka. 

Sem tudi član Športne zveze Velenje, ki 
je ena najbolje organiziranih v Sloveniji in 
daje veliko podporo društvom in klubom. V 
slednjih se zelo dobro dela z mladimi, kar je 
posebej razveseljivo. Vse to se odraža tudi 
na doseženih rezultatih tako pri mlajši kot 
srednji in starejši populaciji, in to se nena-
zadnje pozna tudi v delovanju društev upo-
kojencev. 

Preko športa je Velenje poznano 
tako domači kot mednarodni sku-
pnosti. V Velenju tako ne manjka 
ne državnih prvakov ne preje-
mnikov olimpijskih odličij. Šport 
v Velenju bo s strategijo športa, 
ki je v pripravi, zagotovo še bolj 
zaživel. 

Zelo dobro, lahko rečem kar vzorno je 
sodelovanje z županom Mestne občine 
Velenje Petrom Dermolom, direktorjem 
občinske uprave mag. Iztokom Morijem in 
celotno občinsko upravo. Prepričan sem, da 
bomo lahko tudi v prihodnje uspešno zdru-
ževali moči na vseh področjih sodelovanja. 
Z delavnostjo, prostovoljstvom, inovati-
vnostjo, strpnostjo in spoštovanjem vse 
naše dediščine pa vem, da je to prava smer 
za pridobitev vseh dobrin (zdravstvenih, 
komunalnih, infrastrukturnih, izobraže-
valnih itd.).

Jože Ograjenšek

SOCIALNA VARNOST
Temeljna človekova pravica je, da ima 

zagotovljeno socialno varnost. Počutiti se 
varnega pomeni, da zmoreš sebi in svojim 
bližnjim nuditi podporo, razumevanje, lju-
bezen, jih sprejemati takšne, kot so, in jim 
zagotoviti človeka dostojno življenje. 

Mestna občina Velenje se zave-
da, da se lahko naše občanke in 
občani zaradi različnih okoliščin 
znajdejo v težjih situacijah, zato 
izvaja na področju socialne var-
nosti več ukrepov, s katerimi blaži 
njihove stiske.
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Socialna varnost v MO VELENJE:
 z ENKRATNA DENARNA POMOČ - Pomoč 

lahko dobijo socialno ogrožene občanke 
in občani naše občine, ki trenutno nima-
jo zadostnih sredstev za preživljanje, so 
prijavljeni na Zavodu Republike Sloveni-
je za zaposlovanje, če so brez zaposlitve, 
izkoristili pa so vse zakonske možnosti 
za rešitev socialne stiske. Enkratno izre-
dno denarno pomoč lahko upravičenec 
prejme enkrat letno in je namenjena za 
plačilo stroškov prehrambnih izdelkov.

 z ODBOR ZA POMOČ OBČANKAM IN 
OBČANOM MO VELENJE - Na podlagi 
predloga delovne skupine za ugotavlja-
nje upravičenosti do pomoči sprejema 
odločitve, komu bo pomoč namenjena. 
Sredstva se sofinancirajo preko razpisa 
za pravne osebe, ki delujejo na področju 
socialnega in zdravstvenega varstva in 
humanitarnih dejavnosti.

 z CENTER ZA BREZDOMNE OSEBE IN 
SOCIALNO OGROŽENE OBČANE MO 
VELENJE - Storitev prehrane za potre-
be uporabnikov centra za brezdomne 
osebe in socialno ogrožene občane Me-
stne občine Velenje izvaja Dom za var-
stvo odraslih Velenje, ki zagotavlja en 
topel obrok dnevno za socialno ogrože-
ne občane Mestne občine Velenje in tri 
obroke dnevno za uporabnike Centra 
za brezdomne osebe. Upravičenci do te 
storitve so: osebe z nizkimi prihodki (de-
narna socialna pomoč, pokojnina, invali-
dnina itd.) s spremljajočimi oviranostmi 
(dolgotrajne zdravstvene težave, invali-
dnost, težave v duševnem zdravju, za-
svojenost itd.) in socialno ogrožene dru-
žine in posamezniki z nizkimi prihodki, 
glede na podatke pristojnega centra za 
socialno delo.

 z PROJEKT DONIRANA HRANA - Cilj 
projekta je organizirati prevzem in pre-
dajo hrane, ki je pred iztekom roka upo-
rabnosti in bi jo drugače trgovci ob kon-
cu dneva dali v uničenje. Hrano v Velenju 
donirajo Mercator Center Velenje, Inter-
spar Šalek, Hipermarket Spar Velenjka, 
Hipermarket Spar Velenje, Hofer Parti-
zanska cesta, Hofer Selo in Lidl Velenje. 
Hrana se na osnovi urejenih seznamov 
razdeli socialno ogroženim posamezni-
kom in družinam.

 z HUMANITARNI PREVOZI HRANE - 
Humanitarni prevozi hrane so namenje-
ni za socialno ogrožene občane. Prevozi 
hrane se izvajajo v okviru socialnovar-
stvenega programa SIBAHE – Slovenska 
banka hrane.

 z POMOČ DRUŽINI NA DOMU - Pomoč 
izvaja Dom za varstvo odraslih Velenje. 
Socialna oskrba na domu obsega gospo-
dinjsko pomoč, pomoč pri vzdrževanju 
osebne higiene in pomoč pri ohranjanju 
socialnih stikov.

 z INSTITUCIONALNO VARSTVO V 
SPLOŠNIH IN POSEBNIH ZAVODIH 
IN VARSTVENO-DELOVNIH CENTRIH 
– Mestna občina Velenje (so)financira 

stroške storitev institucionalnega var-
stva tistim občankam in občanom naše 
občine, ki s svojimi prihodki oz. prihodki 
zavezancev ne zmorejo plačati celotne 
cene oskrbe. Oskrba se (do)plačuje na 
osnovi odločbe o oprostitvi plačila stori-
tve institucionalnega varstva, ki jo izda 
pristojni center za socialno delo.

 z MEDOBČINSKO LOKALNO AKCIJSKO 
SKUPINO (LAS) ZA PREPREČEVANJE 
ZASVOJENOSTI Z DROGAMI - LAS je 
oblika koordiniranega dela organizirane 
skupine strokovnjakov, zainteresiranih 
posameznikov in drugih družbenih sku-
pin na področju preprečevanja zasvoje-
nosti z drogami.

Življenje je včasih polno ovir, ki se znajo 
nalagati ena na drugo, dokler ne predsta-
vljajo zidu, ki se lahko zdi previsok, neo-
majen ali preprosto močnejši od naše volje, 
zato bodimo dobri do ljudi in delajmo dobro 
za ljudi.

Janja Rednjak

ZDRAVSTVO
»Enkrat medicinska sestra, vedno medi-

cinska sestra.« Kljub temu da sem s 1. 1. 
2023 s svojim delom v Zdravstvenem domu 
Velenje začasno zaključila, je delček mojega 
srca ostal v ordinaciji referenčne ambulan-
te in med vsemi pacienti ter zaposlenimi 
v zdravstvenem domu. Ravno zaradi tega 
sem še vedno na nek način povezana z 
Zdravstvenim domom Velenje. Postkovidni 
čas in razmere v zdravstvu nista prizane-
sla velenjskemu zdravstvenemu domu, kjer 
se, kot drugod po Sloveniji, v največji meri 
soočajo z največjim izzivom, in to je zagota-
vljanje zadostnega števila zdravstvenega 
kadra (predvsem zdravnikov specialistov, 
zobozdravnikov, psihiatrov). Vem, kako 
težko smo usklajevali vse (trajne in zača-
sne) odsotnosti zdravnikov s potrebami 
zdravstvenih upravičencev še v času moje-
ga dela v ZD Velenje, zato sem danes še toli-
ko bolj prepričana, da se trenutno vodstvo 
na vseh nivojih trudi enako ali celo bolje 
zagotavljati kakovostno zdravstveno oskr-
bo, navkljub vsem izzivom. Da sta nujno 
potrebni reorganizacija službe nujne medi-
cinske pomoči na nivoju celotne države in 
zdravstvena reforma, ni potrebno posebej 
poudarjati. 

Bolj smiselno je vprašanje, kako 
se prilagoditi spremembam, s ka-
terimi smo soočeni vsi upravičenci 
do zdravstvenih storitev. 

Zdravstveni dom Velenje se skupaj z 
zaposlenimi zagotovo odlično prilaga-
ja spremembam; skozi digitalizacijo, ki 
omogoča lažjo in hitrejšo dostopnost do 
zdravstvenih storitev, z zaposlovanjem 
dodatnega administrativnega osebja, ki je 
na voljo za vse tiste, ki potrebujejo pomoč 
pri izpolnjevanju spletnih obrazcev, šti-
pendijsko politiko za privabljanje novega 
zdravstvenega kadra, z zagotavljanjem 

dodatnih možnosti zaposlenim (telovadba, 
motivacijske delavnice, delavnice sprošča-
nja) pa ustvarjajo dobro delovno okolje. Pri 
slednjem je ključnega pomena tudi dobro 
sodelovanje z ustanoviteljico, tj. Mestno 
občino Velenje. Zaradi želje po večji učin-
kovitosti in še boljšemu sodelovanju smo 
na aprilski seji Sveta MOV svetnice in 
svetniki SD potrdili spremembo Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda ZD Velenje. Ta 
sprememba Odloka je prinesla spremembo 
v število članov sveta zavoda ZD Velenje iz 
7 na 11 ter spremembo v prenosu presežka 
prihodkov nad odhodki na račun Mestne 
občine Velenje, ki bo ta finančna sredstva 
uporabila za razvoj zdravstvene dejavno-
sti, zato lahko z veseljem pričakujemo nad-
gradnjo in rekonstrukcije Trakta A Zdra-
vstvenega doma Velenje v naslednjih letih. 

Velikokrat slišimo, da je zdravje največja 
vrednota. Tega se začnemo zavedati, ko 
zbolimo, zato takrat v prvi vrsti potrebuje-
mo zdravnika, medicinsko sestro ali drugo 
zdravstveno osebje, ki bo sočutno in prija-
zno, kar pa za svoje nekdanje sodelavke in 
sodelavce lahko trdim, da so. Pod vodstvom 
novega direktorja, mag. Janeza Kramarja, 
pa verjamem, da bo Zdravstveni dom Vele-
nje stopal v smeri razvoja in napredka, tako 
v zagotavljanju kakovostnih in dostopnih 
zdravstvenih storitev kot tudi v prilagaja-
nju spremembam zdravstvenega sistema.

Aleksandra Vasiljević

IZOBRAŽEVANJE
Izobraževanje ima v Mestni občini Vele-

nje prav posebno mesto. Dobro je poskr-
bljeno za predšolsko vzgojo in primarno 
osnovnošolsko izobraževanje v vseh šestih 
osnovnih šolah in Centru za vzgojo, izobra-
ževanje in usposabljanje.

S potrditvijo nižjega normativa v vrtcu 
v Cirkovcah enota v kraju tudi v prihodnje 
ostaja in omogoča staršem predšolsko var-
stvo njihovih otrok, v Vrtcu Velenje pa je 
prav tako še vedno dovolj prostora za prav 
vsakega malčka, ki ga želi obiskovati. Pre-
novljena centralna kuhinja v Vrtcu Velenje 
je pomembna pridobitev, nova igrala na 
igriščih pa omogočajo otrokom varno otro-
ško igro.

Z dokončanjem izgradnje prizidka Cen-
tra za vzgojo, izobraževanje in usposablja-
nje bodo učencem s posebnimi potrebami 
in zaposlenim omogočeni kvalitetni pogoji 
za izvajanje pedagoškega procesa.

Varna pot v šolo je edina prava pot, zato 
Mestna občina Velenje namenja šolskim 
prevozom zajeten kos proračunske pogače. 

Občina zagotavlja šolam dogovor-
jena finančna sredstva za nemo-
teno poslovanje, ohranja pa tudi 
sredstva za zagotavljanje nad-
standardnega programa, digita-
lizacijo in potrebne subvencije za 
socialno ranljive. 

Skrb za to, da bodo zgradbe energetsko 
učinkovite, bo glavna prioriteta naslednje-
ga obdobja, zagotavljanje varnega in vzpod-
budnega učnega okolja pa prav tako. 

Irena Poljanšek Sivka

STAREJŠI
Mestna občina Velenje namenja starej-

šim občankam in občanom veliko pozor-
nosti. Podprli smo odlok za sofinanciranje 
upokojenskih društev, s katerim spodbuja-
mo društva, da lažje opravljajo svojo dejav-
nost. Preko Foruma starejših pridobivamo 
njihove predloge, pripombe in pohvale. 
Odprli smo tudi drugo enoto za oskrbova-
na stanovanja, načrtujemo pa tudi gradnjo 
še dodatnih kapacitet za starejše, ker se 
zavedamo, kako pomembno je, da v Velenju 
starejši imajo svoj prostor, kjer lahko živijo 
v neki skupnosti, kjer lahko pazijo drug na 
drugega. Konec leta se tudi zaključuje gra-
dnja Doma za varstvo odraslih Velenje. To 
bo eden najboljših in najsodobnejših domov 
v tej regiji, če ne celo v Sloveniji. 

S ponosom nosimo naziv Starosti 
prijazno mesto in preko pogovo-
rov s starejšimi iščemo rešitve za 
arhitekturne ovire oziroma njiho-
vo odpravo. 

Zavedamo se, da starejšim vsaka manjša 
stopnička lahko tudi predstavlja breme. }

Andreja Krejan
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AKTIVNOSTI 
SD Velenje v 2023

V mandatu 2022–2026 nas 
tako v Svetu Mestne občine 
Velenje zastopa 16 svetnic in 
svetnikov, in sicer: dr. Franc 
Žerdin, Aleksandra Vasiljević, 
Mersad Dervišević, Irena 
Poljanšek Sivka, Bojan Voh, 
Janja Rednjak, Nik Lemež, 
Tjaša Oderlap, Dražan 
Mrkonjić, Anita Lemež 
Kljajič, Duško Supić, Andreja 
Krejan, Jožef Ograjenšek, 
Amadeja Martinšek, Matjaž 
Cesar in Saška Kovše. 

Na visoko podporo in zaupanje občank in 
občanov smo resnično zelo ponosni. Vnovič-
na zmaga nam nalaga veliko odgovornost, 
vendar smo prepričani, da bomo z aktivnim 
sodelovanjem različnih deležnikov ustvar-
jali takšne pogoje, da bomo na Velenje tudi v 
prihodnje vsi ponosni. Leto 2022 smo tako 
zaključili s slavnostno zaprisego župana, sve-
tnic in svetnikov ter tradicionalno dobrodel-
no akcijo zbiranja daril za otroke iz socialno 
ogroženih družin, ki smo jo organizirali z 
Mladim forumom SD Šaleške doline, Strokov-
nim svetom za socialna in zdravstvena vpra-
šanja SD Velenje, Zvezo prijateljev mladine 
Slovenije in RTV Veseljak.

Februarja smo se članice in člani udeležili 
tradicionalnega, tokrat že 25. Kajuhove-
ga pohoda k Žlebniku, ki ga je organizirala 
Občinska organizacija Socialnih demokratov 
Šoštanj v sodelovanju z Mladim forumom 

rali prvomajski pohod iz Velenja na Graško 
goro, kjer je sledilo tradicionalno prvomajsko 
srečanje. Pohoda se je udeležilo okoli 50 poho-
dnic in pohodnikov.

Tudi Socialni demokrati Velenje smo se v 
soboto, 27. maja, udeležili praznovanja ob 
30-letnici stranke, na katerem sta bili pode-
ljeni tudi dve najvišji priznanji Socialnih 
demokratov. 

Plaketo Socialnih demokratov je za 
dosedanje delovanje iz rok predsednice 
Tanja Fajon in glavnega tajnika 
Klemna Žiberta prejel dolgoletni tajnik 
Občinske organizacije SD Velenje in 
Območne organizacije SD SAŠA, Bojan 
Škarja. 

Bojan Škarja je 24 let opravljal funkci-
jo tajnika Občinske organizacije Socialnih 
demokratov Velenje in Območne organizacije 
Socialnih demokratov SAŠA. Štiri mandate 
je bil član Sveta Mestne občine Velenje MOV, 
med drugim tudi vodja svetniške skupine 
SD Velenje v Svetu Mestne občine Velenje in 
predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. Bojan je s svojim delom 
in karizmo zaznamoval uspešno obdobje 
socialdemokracije v Velenju. V sodelovanju 
z nekdanjima predsednikoma SD Velenje in 
SD SAŠA ter županoma Mestne občine Vele-
nje, Srečkom Mehom in pokojnim Bojanom 
Kontičem, je Velenje postalo sinonim za soci-
aldemokracijo in znano po vrednotah, kot sta 
solidarnost in pravičnost. 

V soboto, 3. junija, smo se članice in člani 
ter simpatizerji družili v Šmartnem ob Paki 
na igrišču v Gavcah, kjer je potekalo športno 
druženje občinskih organizacij SD Velenje, 
SD Šoštanj, SD Šmartno ob Paki in SD Mozir-
je. Na prijetnem druženju se nam je pridru-
žil tudi vodja poslanske skupine Socialnih 
demokratov Jani Prednik z ekipo. 

Konec leta 2022 in začetek leta 2023 so zaznamovale lokalne volitve, na katerih 
smo Socialni demokrati Velenje dosegli odličen rezultat, Peter Dermol 
pa je osvojil ponoven, že drugi županski mandat. 

Šaleške doline. Slavnostni govornik na spo-
minski slovesnosti pri Žlebnikovi domačiji 
v Zavodnjah, kjer je leta 1944 padel Karel 
Destovnik Kajuh, je bil gledališki in filmski 
igralec Marko Mandič.

Tudi letos smo ob dnevu žena, 8. marcu, 
organizirali tradicionalno brezplačno pred-
stavo. V Domu kulture Velenje smo si ogledali 
komedijo Vozel, ki jo je izvedlo Kulturno dru-
štvo Kotlje.

Socialni demokrati Velenje smo se tudi 
letos pridružili eni izmed očiščevalnih akcij, 
ki so spomladi potekale v naši občini. 

15. aprila so po vsej Sloveniji potekale 
neposredne volitve osmih regijskih koor-
dinatorjev. Socialni demokrati verjame-
mo v močno vpetost članstva v delovanje in 
odločitve stranke, zato smo s spremembami 
statuta na 12. kongresu SD uvedli institut 
regijskih koordinatorjev, ki skrbijo za razvoj 
in krepitev mreže ter skrb za povezavo med 
članstvom in odločitvami stranke na nacio-
nalnem nivoju. Za predstavnico v Predsed-
stvu Socialnih demokratov v 5. volilni enoti, 
kamor spadajo Velenje, Šoštanj, Šmartno 
ob Paki, Mozirje, Gornji Grad, Luče, Solčava, 
Ljubno, Nazarje in Rečica, je bila izvoljena 
Janja Rednjak, članica SD Velenje.

Na zboru članstva Občinske organizacije 
SD Velenje, ki je potekal 18. aprila, smo izvo-
lili novo vodstvo. 

Za predsednika Občinske organizacije 
SD Velenje je bil izvoljen Peter Dermol, 
za podpredsednico Aleksandra 
Vasiljević. 

Zbor članstva je za novega tajnika Občinske 
organizacije SD Velenje imenoval Dimitrija 
Amona. Članstvo se je dosedanji predsedni-
ci SD Velenje Andreji Katič in dolgoletne-
mu tajniku Bojanu Škarja zahvalilo za njun 
doprinos, delo, trud in prizadevanja v naši 
organizaciji. Vrednote socialne demokracije 
so v veliki meri v Velenju doma tudi po njuni 
zaslugi. 

Solidarnost, strpnost, enakopravnost so 
vrednote, za katere se bomo zavzemali 
tudi v prihodnje.

Predsednik Občinske organizacije SD 
Velenje Peter Dermol, podpredsednica Ale-
ksandra Vasiljević in tajnik Dimitrij Amon 
so 19. aprila na sedežu stranke v Velenju 
sprejeli nove članice in člane SD Velenje, ki 
so se organizaciji pridružili v preteklem letu. 
Predstavili smo jim delovanje naše stranke 
ter možnosti sodelovanja v strokovnih svetih 
in forumih.

Ob mednarodnem prazniku dela, 1. maju, 
smo z županom Petrom Dermolom organizi-
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gospodarstvo, turizem in šport preko razpisa 
za sofinanciranje javne športne infrastruk-
ture ter Ekonomsko-poslovno cono Stara 
vas, ki bo zagotavljala pogoje za rast podje-
tij z visoko dodano vrednostjo in predstavlja 
enega izmed najpomembnejših projektov v 
sklopu prestrukturiranja regije. Za zaključek 
smo si skupaj ogledali tudi rokometno tekmo 
med Rokometnim klubom Gorenje Velenje in 
švedskim IK Savehof.}

Septembra nas je v Velenju obiskal 
evropski poslanec dr. Milan Brglez. 

Skupaj z županom in predsednikom SD 
Velenje Petrom Dermolom si je ogledal grad-
bišče Doma za varstvo odraslih Velenje, kjer 
aktivno poteka rekonstrukcija in dozidava 
doma, ki je bil nujno potreben prenove. Konec 
del je predviden do konca 2023. Prenovljen 
dom bo omogočal boljšo in kakovostnejšo 
oskrbo stanovalcev. Evropski poslanec je med 
obiskom Velenja obiskal tudi 34. Pikin festi-
val, največji otroški festival v Sloveniji.

V sredo, 20. septembra, na praznik Mestne 
občine Velenje, je v Domu kulture Velenje 
potekala slavnostna seja, na kateri so podelili 
najvišja občinska priznanja. 

Člani Strokovnega sveta za okolje in pro-
stor SD Velenje so v soboto, 7. oktobra, na 
Cankarjevi ulici v Velenju organizirali tradi-
cionalno akcijo, na kateri so spodbujali k bolj 
preudarni uporabi plastike. V sklopu akcije 
smo 200 občankam in občanom plastične 
vrečke zamenjali za vrečke za sadje in zele-
njavo za večkratno uporabo. Prepričani smo, 
da lahko z majhnimi spremembami dosežemo 
velike korake za ohranjanje našega planeta, 
zato s tradicionalnim dogodkom občanke in 
občane opozarjamo na negativne vplive pla-
stike na naše okolje.

Oktober je minil v znamenju tradicional-
nega kostanjevega piknika, ki smo ga orga-
nizirali na Cankarjevi ulici ter velike udar-
niške akcije Društva brigadirjev Velenje in 
Mestne občine Velenje, ki smo se ji pridružili 
tudi članice in člani SD Velenje ter pomagali 
pri odstranjevanju posledic poplav v Zgornji 
Savinjski dolini.

Forum starejših SD Velenje je novembra 
v Knjižnici Velenje organiziral okroglo 
mizo »Kaj nam prinaša Zakon o 
dolgotrajni oskrbi?«. 

O izzivih dolgožive družbe, dolgotrajni 
oskrbi in financiranju izdatkov povezanih 
s staranjem prebivalstva smo se na okrogli 
mizi v Knjižnica Velenje pogovarjali z evrop-
skim poslancem dr. Milanom Brglezom, 
članico Koalicije za dolgotrajno oskrbo pri 
Ženskem lobiju Slovenije Sonjo Lokar in 
direktorico Doma za varstvo odraslih Velenje 
Violeto Potočnik Krajnc.

Na predvečer mednarodnega dneva boja 
proti nasilju nad ženskami, 24. novembra, 
je v Galeriji Velenje potekala okrogla miza 
Ženskega foruma SD SAŠA z naslovom »Pod 
obleko«, s katero smo želeli dati jasno sporo-
čilo o nedopustnosti povzročanja nasilja in 
krepiti ničelno toleranco do nasilja nad žen-
skami. 

Gosta okrogle mize sta bila Vlasta 
Nussdorfer, slovenska pravnica, 
nekdanja varuhinja človekovih pravic 
in ustanoviteljica Belega obroča in 
Matjaž Nemec, poslanec Evropskega 
parlamenta.

Državni sekretar na Ministrstvu za gospo-
darstvo, turizem in šport mag. Dejan Židan 
je novembra obiskal lesno-predelovalna pod-
jetja v Zgornji Savinjski dolini, kjer smo se z 
njim srečali tudi članice in člani SD Mozirje 
in SD Velenje. Predstavil nam je ukrepe za 
pomoč gospodarstvu za odpravo posledic ško-
de v poplavah, ki so v veliko pomoč tudi lastni-
kom lesnih podjetij v Zgornji Savinski dolini 
in okolici. Ob tej priložnosti smo ga povabili 
na gospodarski forum, ki ga načrtujemo v 
začetku leta 2024.

Decembra nas je v Velenju obiskal 
minister za gospodarstvo, turizem in 
šport Matjaž Han.  

Župan Mestne občine Velenje Peter Dermol 
ter članice in člani Socialnih demokratov 
Velenje smo mu predstavili dva velika pro-
jekta v izvajanju, in sicer gradbišče novega 
športnega objekta Urbani park, kjer končno 
podobo dobiva največji skejt park v Slove-
niji. Objekt sofinancira tudi Ministrstvo za 
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Ime in priimek:

Rojstni datum:  
 
Ulica in hišna št.:   

Kraj:  

Pošta:  

Domači telefon/GSM:  

E-naslov:

  

Podpis:

PRISTOPNA IZJAVA

 
Prisrčno pozdravljeni! 

Iskreno smo veseli, da se želite včlaniti v stranko Socialnih demokratov.  
Ker nam zakon (6. člen Zakona o političnih strankah) nalaga, da moramo v 
evidenci imeti zbrane nekatere podatke, vas prosimo za malo potrpljenja pri 
izpolnjevanju navedenih rubrik. Podatki, ki nam jih boste zaupali, so varovani 
in bodo uporabljeni izključno za potrebe evidence članstva. 

Prosimo, da izpolnjeno pristopno izjavo pošljete na naslov:  
OO SD Velenje, Prešernova 1, 3320 Velenje ali  
Socialni demokrati, Levstikova 15, 1000 Ljubljana.

Hvala! 

Izdala: Svetniška skupina Socialnih demokratov v Svetu Mestne občine Velenje 
e-pošta: info@sd-velenje.si, www.sd-velenje.si, december 2023, naklada 9.500 izvodov.  
Fotografije: arhiv SD Velenje, arhiv Mestne občine Velenje, Alma Glotić, Roman Bor

PRIDRUŽITE SE NAM!

FORUMI V ŠALEŠKI DOLINI in SAŠA REGIJI

V SD Velenje že vrsto let delujejo različni STROKOVNI SVETI, ki članicam in članom občinske organizacije 
omogočajo aktivno participacijo pri izvajanju politike našega mesta. V okviru delovanja strokovnih svetov 
želimo naše članice in člane aktivno vključiti v delovanje naše politične organizacije in narediti čim več 
dobrih projektov za Velenjčanke in Velenjčane. Pridružite se nam!

STROKOVNI SVET ZA 
SOCIALNA IN ZDRAVSTVENA 
VPRAŠANJA

 
Tilen Fatić,
predsednik Strokovnega 
sveta za socialna in 
zdravstvena vprašanja
031 829 265 
tilenfatic@gmail.com

STROKOVNI SVET ZA 
GOSPODARSKI  
RAZVOJ

 
Mark Molnar,
predsednik Strokovnega 
sveta za gospodarski razvoj
070 618 615 
markmolnar87@gmail.com

STROKOVNI SVET ZA 
ŠOLSTVO, KULTURO  
IN ŠPORT

 
Irena Poljanšek Sivka,
predsednica Strokovnega 
sveta za šolstvo, kulturo in 
šport
031 755 147 
irena.poljansek.sivka@gmail.com

STROKOVNI SVET ZA  
OKOLJE IN PROSTOR 

 
Ana Kočar,
predsednica Strokovnega 
sveta za okolje in prostor
041 782 707 
kocar.ana@gmail.com

MLADI FORUM  
SD ŠALEŠKE DOLINE

 
Tjaša Oderlap,
predsednica Mladega foruma 
SD Šaleške doline
041 232 365 
mladi.forum.sasa@gmail.com

ŽENSKI FORUM  
SD SAŠA

FORUM STAREJŠIH  
SD VELENJE

DELAVSKA ZVEZA  
VELENJE

 
mag. Zdravka Vasiljević 
Rudonić,
predsednica Ženskega foruma 
SD SAŠA
051 397 540 
zdravkavasiljevicrudonic@gmail.com

Marjana Marija Koren,
predsednica Foruma starejših  
SD Velenje in Delavske zveze Velenje
031 487 025 
marjana.koren52@gmail.com
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